
TÜRKİYE İhracatçılar
Meclisi (TİM) tarafın-

dan 2024 yılı ihracat ver-
ileri açıklandı. Bu yıl
Türkiye’nin "İlk 1000
İhracatçı Firması" liste-
sine Manisa'dan 38 firma
adını yazdırma başarısı
gösterdi. Geçtiğimiz yıl
listede 35 Manisalı firma
yer alırken, bu yılki üç
firma artışı, şehrin dış
ticaret hacmindeki is-
tikrarlı yükselişi ortaya koydu. Özellikle sa-
nayi, tarım ve elektronik sektörlerinde faali-
yet gösteren firmaların listede yoğunlukta ol-
ması dikkat çekti. Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanı Mehmet Yılmaz, şehrin ihra-
catına katkı sunan tüm firmaları tebrik ed-
erek, "Manisa, üretimin ve ihracatın parlayan
yıldızı olmaya devam ediyor" dedi. 

BAŞKAN MEHMET YILMAZ FİRMALARI TEBRİK ETTİ

BAKANLIĞIN Yayımladığı listede
Manisa’nın Akhisar ilçesinde faaliyet

gösteren Buhara Zeytin Zeytinyağları
Gıda İnşaat Sanayi ve Ticaret Limited Şir-
keti yer aldı. Firmanın “natürel birinci
zeytinyağı” olarak piyasaya sürdüğü
ürüne tohum yağı karıştırdığı tespit edildi.
Bu durum, tüketici sağlığını tehdit ed-
erken, piyasadaki güvenilirliği de
zedeliyor. Tarım ve Orman Bakanlığı, tak-
lit ve tağşişle mücadele kapsamında
denetimlerini kararlılıkla sürdüreceğini
belirtti. Vatandaşları, ürün alırken belgeli
ve güvenilir markaları tercih etmeleri
konusunda uyardı. Ayrıca, şüpheli ürün-
lerle karşılaşıldığında yetkililere bildirimde
bulunulması istendi. 

BAKANLIK, ZEYTİNYAĞINDAKİ HİLEYİ TESPİT ETTİ

TARIM ve Orman Bakanı İbrahim Yu-
maklı, İzmir, Manisa ve Bilecik'in bazı

ilçelerindeki orman yangınlarının tamamen
kontrol altına alındığını bildirdi. Yumaklı,
sosyal medya hesabından orman yangın-
larındaki son duruma ilişkin, paylaşım
yaptı. Orman yangınlarına karşı, "Ormanın
Kahramanları"nın gece gündüz demeden
etkin mücadele yürüttüğünü belirten Yu-
maklı, "İzmir'in Seferihisar ve Menderes,
Manisa'nın Akhisar, Kula ve Saruhanlı ile
Bilecik'in Vezirhan ilçesindeki yangınlar
tamamen kontrol altına alındı. Hatay'ın 
Antakya ve Manisa'nın Ahmetli ilçelerinde
ise büyük oranda kontrol sağlandı,
soğutma çalışmalarımız kararlılıkla devam
ediyor." ifadesini kullandı.

TARIM VE ORMAN BAKANI YUMAKLI AÇIKLADI

CHP Manisa Milletvekili Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu, Meclis
Genel Kurulu’nda yaptığı konuşmada orman yangınlarıyla

mücadeledeki ihmalleri ve plansızlığı sert sözlerle eleştirdi.
Cumhurbaşkanının “27 uçak, 105 helikopter, 14 İHA” açıkla-
masına da değinen CHP’li vekil, “Bu rakamlar kulağa iyi
geliyor ama gerçek öyle değil. Çünkü neredeyse tamamı ki-
ralık. Geçen yıl ihale alan bir firma 35 helikopterin 11’ini ge-
tiremedi. 10 gece görüşlü helikopterden sadece 1’i geldi. Rus
pilotlara maaş ödenmeyince kalkış yapmadılar, helikopterler
yakıt bulamadığı için yerde kaldı” ifadelerini kullandı.

MİLLETVEKİLİ BAKIRLIOĞLU, HÜKÜMETE SERT ELEŞTİRiLERDE BULUNDU

ŞEHZADELER Beledi-
ye Meclisi’nin Temmuz

Ayı Toplantısı, Belediye
Başkanı Gülşah Durbay
başkanlığında gerçekleştir-
ildi. Toplantıda, Başkan
Durbay hem gündeme dair
değerlendirmelerde bu-
lundu hem de son dönem-
de yaşanan acı olaylar ve
verilen kayıplara dair
önemli mesajlar verdi. Dur-
bay, Zeyrek’i de andı.

MERHUM FERDİ ZEYREK ANILDI
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Tarım ve Orman Bakanlığı, taklit ve tağşiş ürünlerle mücadele kapsamında, zeytinyağına tohum
yağı karıştırdıkları için Akhisar ilçesindeki bir zeytinyağı firmasını ifşa ederek, kara listeye aldı

Tarım ve Orman Bakanlığı, halk
sağlığını korumak amacıyla
yaptığı denetimler sonucu taklit
ve tağşiş ürün üreten firmaların
listesini güncelledi. Türkiye
genelinde birçok gıda firması
ifşa edilirken, Manisa’dan da
bir firma bu listede yer aldı.

BUGUN DE UTANDIK!
Manisa’dan ihracatta büyük başarı:

38 firmamız ilk 
1000 listesinde 

İzmir'in Seferihisar ve Menderes, Manisa'nın Akhisar, Kula ve Saruhanlı ile Bilecik'in Vezirhan ilçesindeki yangınlar tamamen kontrol altına alındı

Orman yangınları kontrol altına alındı

MANİSA'NIN Turgutlu ilçesinde
"üzerinde kene var" diye yastık

yakan bir kişi, orman yangınına
sebep oldu. Olayda 5 dönümlük
ormanlık alan kül olurken, şahıs
tutuklandı. 29 Haziran'da saat
20.00 sıralarında Mehmet B.'ye ait

bağ evinde başlayan yangın, kısa
sürede çevredeki ormanlık alana
sıçradı. Yaklaşık 5 bin metrekarelik
alan zarar görürken, yangın ekip-
lerin müdahalesiyle kontrol altına
alınarak soğutma çalışmaları
tamamlandı. 

ORMANI YAKTI!
Keneyi yakmak isterken 

CHP Manisa Milletvekili Bakırlıoğlu: “Ormanlarımız cayır cayır yanarken, iktidar kiralık helikopterle gökyüzünü seyrediyor!”

Orman yangınlarıyla böyle mi
mücadele ediyoruz?MHP heyeti yangın bölgesinde:

Yaralar el birliği ile sarılacak
MİLLİYETÇİ Hareket Partisi
(MHP) Manisa İl Başkanı Cüneyt

Tosuner, beraberindeki il yöneticileri
ve Akhisar İlçe Başkanı Ahmet Na-
mal ile birlikte, Manisa'nın Akhisar
ilçesinde orman yangınından etkile-
nen mahalleleri ziyaret etti. Heyet,
vatandaşlarla bir araya gelerek
geçmiş olsun dileklerini iletti.

Şehzadeler Belediye Meclisi’nde
duygu dolu gündem
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CHP’li vekil yangınları 

CHP Manisa Milletvekili
Bekir Başevirgen, 

TBMM’de Manisa’daki
yangın felaketine dikkat
çekti. İktidara seslenen Başevir-
gen, “Manisa’da yaşanan felaketin
boyutları henüz kesinleşmese de
çok büyük bir ormanlık alanımızı,
canlı nüfusunu ve doğal güzellik-
lerimizi kaybettik. Neden hala ge-
rekli önlemler alınmıyor?” dedi.

TBMM’ye taşıdı

6’da
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TurguTlu Belediye Mec-
lisi Temmuz ayı meclis toplantı-
sını gerçekleştirdi. Meclis
toplantısında tüm grup başkan-
larının önerisi ve oy birliğiyle alı-
nan kararla, Selvilitepe
Mahallesi'nde yapımı devam
eden spor kompleksine elim bir
kaza sonucu hayatını kaybe-
den Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı merhum Ferdi
Zeyrek'in ismi verildi. 

Turgutlu Belediyesi Tem-
muz Ayı Meclis Toplantısı ya-
pıldı. Toplantıda 2'si ek
gündem 1'i önerge olmak
üzere toplam 10 madde görü-
şülüp karara bağlandı. Meclis
toplantısında tüm grup başkan-
larının önerisi ve oy birliğiyle alı-
nan kararda, Selvilitepe
Mahallesinde yapımı devam
eden spor kompleksine elim bir
kaza sonucu hayatını kaybe-
den Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı merhum Ferdi
Zeyrek'in ismi verildi. Turgutlu

Belediye Başkanı Çetin Akın,
toplantıda yaptığı konuşmada,
"Turgutlu'ya ve Manisa'ya bir-
likte hizmet etmekten onur
duyduğum, çok talihsiz bir
kaza sonucu zamansız kaybet-
tiğimiz Büyükşehir Belediye
Başkanımız merhum Ferdi Zey-
rek'i sevgi ve özlemle yad ede-
rek başlamak istiyorum. Ferdi
Başkan, bir buçuk yılda çok
sevdiği Manisa'nın ve Manisalı-
ların hakkını gözeterek eğitim-
den sağlığa, tarımdan
teknolojiye, altyapıdan çevreye,
kültür sanattan sosyal alanlara
kadar bu şehrin ve her bir hem-
şehrimizin refahı, mutluluğu ve
huzuru için çalıştı. Geride hepi-
mizin gururla hatırlayacağı çok
temiz bir isim ve miras bıraktı.
Kalbi bu şehir için atan bizler
de Ferdi Başkanımızın bıraktığı
bu bayrağı daha ileriye taşıya-
bilmek adına elimizden gelen
tüm çabayı göstereceğiz.
Canım kardeşim, yol arkada-

şım Ferdi Zeyrek'in emaneti
bizim emanetimiz, çok kıymetli
ailesi bizim ailemizdir. Ferdi
başkanımızı unutmayacağız.
Mekanı cennet olsun" dedi.   

Başkan Çetin Akın konuş-
masında ayrıca Turgutlu'da,
Manisa'da ve pek çok ilde
meydana gelen orman yangın-
larına ilişkin duyduğu endişeyi
de dile getirerek vatandaşları
dikkatli ve tedbirli olmaları ko-
nusunda uyarılarda bulundu.
Başkan Akın, 15 Temmuz De-
mokrasi ve Milli Birlik Günü,
Kıbrıs Barış Harekatı'nın yıl dö-
nümü, Madımak, Srebrenitsa
Katliamları ile Başbağlar ve
Suruç saldırılarına; Dünya
Hukuk Günü ve 24 Temmuz
Gazeteciler ve Basın Bayra-
mı'na da konuşmasında yer
verdi. 

BaŞKan ÇETin 
aKın'Dan MEClis 

ÜYElErinE TEŞEKKÜr 
Gündemin dokuzuncu

maddesinde, "Turgutlu Beledi-
yesi Meclis Üyeleri olarak ilçe-
miz Selvilitepe Mahallesi Şehit
Onur Karakaya Sokak'ta ya-
pımı devam eden spor kom-
pleksine 09 Haziran 2025
günü, talihsiz bir kaza sonucu
kaybettiğimiz Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Mimar
Ferdi Zeyrek'in ismini yaşatmak

anısına söz konusu spor kom-
pleksine ‘Turgutlu Belediyesi
Mimar Ferdi Zeyrek Spor Kom-
pleksi' isminin verilmesi hu-
susu" görüşüldü, oy birliğiyle
kabul edildi. 

Karar sonrası Başkan
Çetin Akın, "Spor kompleksi-
mize Ferdi aşkanın isminin ve-
rilmesi için göstermiş

olduğunuz hassasiyet ve ver-
miş olduğunuz destek için he-
pinize teşekkür ediyorum.
O'nun ismini güzel yerlerde hep
hatırlayacağız" diye konuştu.  

Turgutlu Belediyesi Tem-
muz Ayı Meclis Toplantısı, gün-
demin onuncu ve son maddesi
olan dilek ve temenniler bölü-
münün ardından sona erdi. iHa

Ferdi Zeyrek’e Turgutlu’dan vefa örneği

Manisa'nın sevilen siya-
setçilerinden ve geçtiğimiz ay-
larda hayatını kaybeden
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek'in
ismi Kula'da yaşatılacak.  

Kula Belediyesi'nin Temmuz
ayı meclis toplantısında alınan
kararla, Zaferiye Mahallesi'nde
bulunan ve halk arasında "Çu-
kurbağ" olarak bilinen spor te-
sisi ve sosyal alanın adı,
"Mimar Ferdi Zeyrek Spor ve
Sosyal Tesisleri" olarak değişti-
rildi.   

Kula Belediye Başkanı
Hikmet Dönmez, alınan kararla
ilgili yaptığı açıklamada, "Mer-
hum Başkanımız Mimar Ferdi

Zeyrek'in adını ilçemizde yaşat-
mak istedik. Zaferiye Mahalle-
mizde yer alan, içerisinde halı

saha, sosyal tesis ve park alanı
bulunan bu önemli tesisin ismi-
nin, değerli başkanımızın adıyla
anılması bizler için büyük bir
onurdur. Bu önerimiz, meclis
üyelerimizin oy birliğiyle kabul
edildi. Tüm meclis üyelerimize
teşekkür ediyorum," ifadelerini
kullandı. Manisa'da önemli pro-
jelere imza atan ve kısa süre
önce kaybettiğimiz Mimar Ferdi
Zeyrek'in ismi, bu kararla bir-
likte Kula'da kalıcı olarak yaşa-
tılmış olacak. Tesiste
gerçekleştirilecek sportif ve
sosyal etkinliklerle, Zeyrek'in
kent yaşamına kattığı değerler
gelecek nesillere aktarılacak.
iHa

Merhum Başkan Ferdi Zeyrek'in ismi yaşatılıyor   
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Manisa'da bir emlak ofi-
sinde çıkan silahlı kavgada 1
kişi hayatını kaybetti, 2'si ağır 3
kişi yaralandı. 

Olay, 2. Anafartalar Mahal-
lesi 1714. Sokak'taki bir emlak
ofisinde yaşandı. İddiaya göre,
alacak meselesi nedeniyle iki
grup arasında tartışma çıktı.

Çıkan silahlı kavgada taraflar
birbirine ateş açtı. Silah sesle-
rini duyan çevredekilerin ihbarı
üzerine bölgeye çok sayıda
polis ve sağlık ekibi sevk edildi.
Olayda yaralanan 4 kişi, sağlık
ekiplerince çevredeki hastane-
lere kaldırıldı. Ağır yaralı olan
Yiğit Burdur, hastanede yapılan

tüm müdahalelere rağmen kur-
tarılamayarak hayatını kaybetti.
Diğer 3 yaralıdan 2'sinin sağlık
durumunun da ciddiyetini koru-
duğu öğrenildi. 

Polis ekipleri, olaya karış-
tığı değerlendirilen 10 şüpheliyi
gözaltına aldı. Olayla ilgili so-
ruşturma sürüyor.  iHa

Emlak ofisinde silahlı 
kavga: 1 ölü, 3 yaralı 

Manisa’da kira anlaşmaz-
lığı sonrası Türkiye Diyanet

Vakfı'na ait kız konuk evi
önünde oluşan çöp yığını, ma-
halle sakinlerinin tepkisine
neden oldu. Tepkilerin ardından

harekete geçen Diyanet yetkili-
leri, çöpü kaldırarak detaylı te-
mizlik ve dezenfekte çalışması
yaptı. 

Manisa’nın Yunusemre ilçe-
sinde bulunan Türkiye Diyanet
Vakfı Manisa Şubesi Kız Konuk
Evi’nin, kira anlaşmazlığı son-
rası boşalttığı binanın önünde
biriken çöp yığınları çevrede
koku ve görüntü kirliliğine
neden oldu. Mahalle sakinleri-
nin tepkisi üzerine harekete
geçen Diyanet yetkilileri, kısa
sürede temizlik çalışması baş-
latarak alanı eski haline getirdi.

yurt taHliyesi 
ardından çöp
tepesi Oluştu

Türkiye Diyanet Vakfı Ma-
nisa Şubesi tarafından geçtiği-

miz yıl kiralanan ve 135 öğ-
renci kapasiteli olan yurt bi-
nası, sezon boyunca yalnızca
80 öğrenciye hizmet verdi.
Yeni dönemde mal sahibinin
kira bedelini 500 bin TL’ye çı-
karması, anlaşmazlığa neden
oldu. Diyanet yetkilileri, bu ta-
lebi yüksek bularak sözleş-
meyi sonlandırdı ve binayı
tahliye etti.

Ancak tahliye sürecinde
yurt içindeki çöplerin bina
önüne bırakılması, çevrede ra-
hatsızlığa yol açtı. Özellikle
çöpler arasında kurbanlık et
parçalarının da bulunması ne-
deniyle çevrede kötü koku ya-

yılmaya başladı.
tepkiler sOnrası 
diyanet ekipleri 
Harekete geçti

Mahalle sakinlerinin ve ga-
zeteci Ahmet Ünsal’ın konuyu
gündeme taşımasının ardından
Manisa İl Müftülüğü’ne bağlı
Diyanet Vakfı yetkilileri harekete
geçti. 

Kurulan özel temizlik ekibi,
olayın yaşandığı Yunusemre il-
çesi 3819 Sokak’a giderek çöp
yığınını kaldırmak için çalışma
başlattı.

detaylı teMizlik ve 
dezenfekte 

uygulaMası yapıldı

Çöplerin kaldırılmasının ar-
dından çevreye yayılan koku-
nun giderilmesi için yoğun
temizlik ve dezenfekte çalış-
ması yapıldı. 

Marketlerden temin edilen
deterjanlar ve dezenfektanlar
kullanılarak çevre yıkandı. Su
aboneliği sona erdirildiği için
ihtiyaç duyulan su, itfaiye bi-
nası önündeki çeşmeden hor-
tumlarla taşındı.

Çevre sakinleri, geç de
olsa yaşanan kirliliğe karşı
önlem alınmasından duyduk-
ları memnuniyeti dile getirerek
Diyanet yetkililerine teşekkür
etti. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Besim Dutlulu, ilk
ilçe ziyaretini Salihli’ye gerçek-
leştirdi. İlçedeki mahalle muh-
tarlarıyla bir araya gelerek
taleplerini dinleyen Başkan
Dutlulu, “Manisa Büyükşehir
Belediyesi, halkın yanında ola-
cak, kaynakları mantıklı kulla-
nacak, büyük küçük demeden
işleri önemseyerek yapacak,
her işe destek verecek. En
önemlisi, muhtarlar ve sivil top-
lum kuruluşlarıyla iş birliği
içinde çalışacak. İnşallah bunu
tüm Manisa’ya yayacağız” di-
yerek her hafta bir ilçeyi ziyaret
edeceğini söyledi. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Besim Dutlu-
lu’nun muhtarlarla toplantısına,
Salihli Belediye Başkanı Maz-
lum Nurlu, MASKİ Genel Mü-
dürü Talat Postacı, Manisa
Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Oğuz
Murat Pınar, Salihli Belediye
Başkan Yardımcıları, CHP İlçe
Başkanı Enver Akgün, Salihli
Ziraat Odası Başkanı Cem Yal-
vaç, Muhtarlar Derneği Başkanı
Mehmet Çelik ve muhtarlar ka-
tıldı. 

Konuşmasına, Merhum
Başkan Ferdi Zeyrek’i anarak
başlayan Besim Dutlulu,
2019’dan bu yana belediye
başkanlığı görevinde bulundu-
ğunu hatırlatarak, “Ben 2019
yılında belediye başkanı olduk-
tan sonra Akhisar’da bazı şey-
leri değiştirmeye başladık.
Ahmet, Mehmet, Ferdi, Besim
olayından ziyade, bizim bele-
diye başkanlarının ortak bazı
özellikleri vardır; Ferdi Başkan
da bunu çok güzel yapardı,
Bize göre Akhisar’da bir başarı
hikayesi yazdıysak bunu halkla,
insanlarla iç içe olarak, özellikle
sivil toplum örgütleri, oda baş-
kanları ve en önemlisi muhtar-
lar ile bire bir ilişki kurarak
belediyeyi yönetmemizle oldu.
Ben hep ilk günden beri şunu
söyledim; Ben mahallemi, çev-
remi, beldemi ne kadar iyi tanır-

sam tanıyayım, bir yerin soru-
nunu orada yaşayan vatandaş-
larımız kadar bilme şansımız
yok. Bu sebeple bunu Ferdi
Başkan da yapıyordu, her git-
tiği ilçede bir muhtarlar toplan-
tısı yapıyordu. Biz de 2019
yılından itibaren Akhisar’da dü-
zenli aralıklarla muhtarlarımızla
buluşup devamlı konuşurduk.
Asıl olan muhtarın dediğiydi.
Çünkü mahallelerimizin sorun-
larını en iyi onlar biliyor. Biz de
onlarla iletişim kurarak bu so-
runlara çözümler üretiyoruz”
diye konuştu. 

“Her Hafta bir ilçeye 
gideceğiM”

Salihli Belediye Başkanı
Mazlum Nurlu’nun çok tecrü-
beli ve iyi bir siyasetçi oldu-
ğunu vurgulayan Başkan
Dutlulu “Mazlum Başkan Sa-
lihli’yi çok sever. Milletvekilliği
tecrübesiyle de doğru işler
yapmaya devam edeceğine
inanıyorum. Ben de Salihli’yi
çok severim, sık sık gelirim.
Bana göre Salihli, 2014’e
kadar çok iyi yönetilmiş bir
şehir. 2014-2019 arası orta-
lama, 2019’dan sonra ise hiz-
met anlamında geri kalmış.
Büyükşehir ve ilçe belediyesi
aynı partiden olmasına rağ-
men, ilk yıllarda biraz hizmet
almış ama sonrasında yete-
rince alamamış. Biz bunun far-
kındayız. Büyükşehir Belediye
Başkanı olarak her hafta bir il-
çeye gideceğim. Muhtarlarla,
belediye başkanlarıyla, oda
başkanlarıyla görüşeceğim;
halkla bir araya geleceğim.

Büyükşehir Belediyesi’nden
ne bekliyorsunuz? diye sora-
cağım. Bizim anlayışımız bu
olacak” dedi.

“MuHtarlarıMıza
kapılarıMız Her 

zaMan açık”
Muhtarlara belediyenin ka-

pılarının her zaman açık oldu-
ğunu ifade eden Başkan
Dutlulu, “Bizim kapılarımız hal-
kımıza da muhtarlarımıza da
her zaman açık olacak. Akhisar
Belediye Başkanı iken bizde
sistem şuydu; muhtar gelir ka-
pıda beklemez, çayımızı kahve-
mizi içer, derdini anlatır devam
ederdi. 

Büyükşehir Belediyesi daha
büyük bir kurum, örnek olarak
bugün sahadayız, belediyede
yokuz. Ben arkadaşlarıma şunu
söyleyeceğim, ben belediyede
yoksa muhtarımı ilgili birime
alın, isteğini dinleyin. Ben ora-
daysam da talebini bizzat din-
lerim. Manisa Büyükşehir
Belediyesi’nin kapıları Ferdi
Başkan zamanında olduğu gibi
size sonuna kadar açık olacak.
Her zaman sizi dinleyeceğiz.
Müsait olursak çayımızı, kahve-
mizi içeceğiz, müsait olamaz-
sak bile en azından derdinizi
dinleyip çözümler üreteceğiz.
Sizin yanınızda olmaya devam
edeceğiz. Mazlum Nurlu baş-
kanım ile birlikte Salihli’ye çok
güzel hizmetler yapacağımıza
ben eminim. İnşallah Mani-
sa’mızın 17 ilçesinde güzel hiz-
metlere hep birlikte imza
atacağız” diye konuştu. 

Haber merkezi

Başkan Dutlulu Salihli’de
muhtarlarla buluştu
Başkan Dutlulu Salihli’de
muhtarlarla buluştu

Diyanet’ten hızlı temizlik operasyonu

1939 - Orman Koruma Kıtaları'nın görevlerine ait nizamname çıktı.
1944 - II. Dünya Savaşı: Minsk, Sovyet Birlikleri'nce Nazilerden geri alındı.
1969 - Türkiye'deki Amerika Birleşik Devletleri üslerinin mülkiyeti Türkiye'ye
geçti.
1970 - Birleşik Krallık'a ait bir yolcu uçağı, İspanya'nın Barselona kentinin
kuzeyindeki dağlık bölgede düştü: 113 kişi öldü.
1976 - İsrail komandoları düzenledikleri operasyonla, kaçırıldıktan sonra
Uganda'nın Entebbe şehrindeki Entebbe Uluslararası Havalimanı'nda bek-
letilen bir uçaktaki 105 rehineyi kurtardılar.
1988 - Amerika Birleşik Devletleri'ne ait bir savaş gemisinin açtığı ateş sonucu
Iran Air'e ait bir yolcu uçağı Basra Körfezi üzerinde düştü: 290 kişi öldü.
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ŞeHZADeLer Belediye
Meclisi Temmuz Ayı Toplantı-
sında konuşan Başkan Gülşah
Durbay; Ferdi Zeyrek’i rahmetle
andı, Besim Dutlulu’ya başarı-
lar diledi. Toplantıda yakın tari-
hin acı olayları da unutulmadı.

Şehzadeler Belediye Mecli-
si’nin Temmuz Ayı Toplantısı,
Belediye Başkanı Gülşah Dur-
bay başkanlığında gerçekleşti-
rildi. Saygı duruşu ve İstiklal
Marşı'nın okunmasıyla başla-
yan toplantıda, Başkan Durbay
hem gündeme dair değerlen-
dirmelerde bulundu hem de

son dönemde yaşanan acı
olaylara dair önemli mesajlar
verdi. Başkan Durbay, konuş-
masına geçtiğimiz ay elim bir
kaza sonucu hayatını kaybe-
den Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek’i
anarak başladı. Zeyrek’in Ma-
nisa ve ülke için büyük bir
kayıp olduğunu vurgulayan
Durbay, “Genç yaşında milyon-
larca insanın kalbinde yer edin-
miş bu güzel insanı rahmetle
anıyorum. On binlerce insanın
katıldığı cenaze töreni onun ne
kadar sevildiğini gösterdi. Ge-

ride bıraktığı ailesi bizlere ema-
nettir” dedi. 

Zeyrek’in ardından Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanlığı
görevine seçilen Besim Dut-
lulu’ya da başarılar dileyen Dur-
bay, “Böylesine büyük bir
sorumluluğu üstlenmek kolay
değil. Besim Başkanımızın
Ferdi Başkanımızın başlattığı
işleri layıkıyla tamamlayacağına
ve Manisalılara en güzel hiz-
metleri sunacağına yürekten
inanıyorum” ifadelerini kullandı.
Geçtiğimiz günlerde hayatını
kaybeden eski AK Parti Manisa
Milletvekili İsmail Bilen’i de
anan Başkan Durbay, “Merhum
vekilimize Allah’tan rahmet, ai-
lesine ve sevenlerine başsağlığı
diliyorum” dedi. Durbay ayrıca,
vefatının birinci yılında Şehza-
deler Belediye Meclisi Üyesi
Mehmet Güzgülü’nü de saygı
ve özlemle andı.

Yaz tatiline başlayan öğren-
cilere ve eğitim camiasına te-
şekkürlerini ileten Başkan
Durbay, Muharrem Ayı’nın da
tüm yurda bolluk ve bereket
getirmesini diledi.

OrmAn YAnGInLArInA 
KArŞI uYArDI 

Konuşmasında orman yan-
gınlarına da değinen Durbay,
özellikle son günlerde çevre il-
lerde çıkan yangınların yürek
yaktığını belirterek, vatandaşları
duyarlı olmaya çağırdı. 

“Ormanlarımızda ateş yak-
mayalım, sigara izmaritlerini at-
mayalım. Bu basit ihmaller
doğaya telafisi mümkün olma-
yan zararlar veriyor” diyerek
uyarıda bulundu. 1 Temmuz
Denizcilik ve Kabotaj Bay-
ramı’nı da kutlayan Durbay, bu

bağımsızlık simgesinin öne-
mine vurgu yaptı.

TArİHe GeÇen ACI 
OLAYLArI DA unuTmADI
Temmuz ayının Türkiye

yakın tarihinde birçok acıyı ba-
rındırdığını hatırlatan Başkan
Durbay; 2 Temmuz 1993’te
yaşanan Sivas Madımak Kat-
liamı’nı, 5 Temmuz 1993’teki
Başbağlar Katliamı’nı, 1995’te
Srebrenitsa’da yaşanan soykı-
rımı, 2015’te IŞİD tarafından
gerçekleştirilen Suruç saldırı-
sını ve 15 Temmuz 2016’daki
hain FETÖ darbe girişimini la-

netledi. “Bu toprakları bize
vatan kılan kahramanlarımızı
unutmuyoruz” diyen Başkan
Durbay, 20 Temmuz Kıbrıs
Barış Harekatı’nın ve 24 Tem-
muz Lozan Zaferi’nin yıl dö-
nümlerine de değinerek, Gazi
Mustafa Kemal Atatürk başta
olmak üzere tüm şehitleri ve
devlet büyüklerini rahmetle
andı. Başkan Durbayı’n ko-
nuşmasının ardından Meclis
gündeminin görüşülmesine
geçildi. Toplantıda, gündemde
yer alan 10 madde görüşüle-
rek karara bağlandı. İHA

Şehzadeler Belediye Meclisi’nde duygu dolu gündemŞehzadeler Belediye Meclisi’nde duygu dolu gündem

TÜrKİYe İhracatçılar Mec-
lisi (TİM) tarafından açık-
lanan 2024 yılı
verilerine göre "Tür-
kiye’nin İlk 1000
İhracatçı Firması"
listesine bu yıl
Manisa'dan 38
firma girerek rekor
kırdı. Şehrin ihraca-
tına katkı sunan tüm
firmaları tebrik eden
Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanı Mehmet Yılmaz,
"Manisa, üretimin ve ihracatın

parlayan yıldızı olmaya devam
ediyor" dedi. 

Türkiye İhracatçılar
Meclisi (TİM) tarafın-
dan 2024 yılı ihracat
verileri açıklandı.
Bu yıl Türkiye’nin
"İlk 1000 İhracatçı
Firması" listesine

Manisa'dan 38 firma
adını yazdırma başa-

rısı gösterdi. Geçtiğimiz
yıl listede 35 Manisalı firma

yer alırken, bu yılki üç firma ar-
tışı, şehrin dış ticaret hacmin-

deki istikrarlı yükselişi ortaya
koydu. Özellikle sanayi, tarım
ve elektronik sektörlerinde faa-
liyet gösteren firmaların listede
yoğunlukta olması dikkat çekti.
Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Başkanı Mehmet Yılmaz,
şehrin ihracatına katkı sunan
tüm firmaları tebrik ederek,
"Manisa, üretimin ve ihracatın
parlayan yıldızı olmaya devam
ediyor" dedi. 

TİM’in verileri, Manisa’nın
dış pazarlardaki etkinliğinin yıl-
dan yıla arttığını gösteriyor.

Özellikle yeşil enerji, elektronik
üretim, tarım teknolojileri ve
otomotiv yan sanayi gibi strate-

jik sektörlerde Manisalı firmala-
rın yeni yatırımları ve Ar-Ge ça-
lışmaları sayesinde ihracat

performanslarının önümüzdeki
yıllarda daha da artması bekle-
niyor.  İHA

Manisa’dan ihracatta büyük başarı: 
38 firma ilk 1000 listesinde 
Manisa’dan ihracatta büyük başarı: 
38 firma ilk 1000 listesinde 

TArIm ve Orman Bakanlığı,
taklit ve tağşiş ürünlerle müca-

dele kapsamında güncellediği
listede Manisa’nın Akhisar ilçe-

sinden bir zeytinyağı firmasını
ifşa etti.

Tarım ve Orman Bakanlığı,
halk sağlığını korumak ama-
cıyla yaptığı denetimler sonucu
taklit ve tağşiş ürün üreten fir-
maların listesini güncelledi. Tür-
kiye genelinde birçok gıda
firması ifşa edilirken, Mani-
sa’dan da bir firma bu listede
yer aldı.

Bakanlığın yayımladığı lis-
tede Manisa’nın Akhisar ilçe-
sinde faaliyet gösteren Buhara
Zeytin Zeytinyağları Gıda İnşaat
Sanayi ve Ticaret Limited Şir-

keti yer aldı.  Firmanın “natürel
birinci zeytinyağı” olarak piya-

saya sürdüğü ürüne tohum
yağı karıştırdığı tespit edildi. Bu

durum, tüketici sağlığını tehdit
ederken, piyasadaki güvenilir-
liği de zedeliyor.

BAKAnLIKTAn 
TÜKeTİCİLere uYArI

Tarım ve Orman Bakanlığı,
taklit ve tağşişle mücadele
kapsamında denetimlerini ka-
rarlılıkla sürdüreceğini belirtti.
Vatandaşları, ürün alırken bel-
geli ve güvenilir markaları tercih
etmeleri konusunda uyardı. Ay-
rıca, şüpheli ürünlerle karşılaşıl-
dığında yetkililere bildirimde
bulunulması istendi. 

Haber merkezi

Manisa’da zeytinyağına tohum yağı karıştırdılar!

Yunusemre Belediye
Meclisi Temmuz Ayı Toplantısı,
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban başkanlığında yapıldı. 33
maddenin görüşüldüğü toplan-
tıda geçtiğimiz günlerde yaşa-
mını yitiren Manisa Milletvekili
İsmail Bilen de anıldı. 

Yunusemre Belediye Meclisi
Temmuz Ayı Toplantısı, Bele-
diye Başkanı Semih Balaban
başkanlığında Ferdi Zeyrek Mil-
let Çarşısı İsmail Hakkı Tonguç
Konferans Salonu’nda yapıldı.
Saygı duruşu ve İstiklal Mar-
şı’nın ardından başlayan top-
lantıda 33 madde görüşüldü.
İki oturum halinde gerçekleşen
toplantıda açılış konuşmasını
yapan Başkan Balaban geçtiği-
miz günlerde yaşamını yitiren
Manisa Milletvekili İsmail Bilen’i
andı. Ailesine ve AK Parti teşki-
latına başsağlığı dileyen Baş-
kan Semih Balaban, “Sayın
İsmail Bilen’i sevgi ve saygıyla
anıyoruz. Hem AK Parti hem de
Manisa’mızın başı sağ olsun.
Kendisi iyi ve güzel bir insandı.
Dostluğumuz Salihli’den başla-
mıştı. Kendisi o dönem Fazilet
Partisi İlçe Başkanıydı ben de
ÖDP’de siyaset yapıyordum.
Çok iyi bir hukukumuz vardı.
Her zaman da nezaketle konu-

şurdu. Tartışmalarımız da me-
denice olmuştur. Kendisini bir
kez daha rahmetle anıyorum”
diye konuştu.  Mecliste grubu
bulunan partilerin başkanvekil-
leri de yaptıkları konuşmada İs-
mail Bilen’i anarak AK Parti’ye
ve ailesine başsağlığı dileklerini
iletti. 

‘DOĞAYI KOrumAK 
HePİmİZİn OrTAK 

sOrumLuLuĞuDur’
Son dönemde yüksek hava

sıcaklıkları dolayısıyla artan
orman yangınlarına da dikkat
çelen Yunusemre Belediye
Başkanı Balaban, bu konuda
herkese büyük sorumluluklar
düştüğünü söyledi. Başkan Ba-

laban konuşmasında, “Son
dönemlerde ülkemizde yaşa-
nan orman yangınları hepimizi
derinden üzmektedir. İlimiz ve
Türkiye’nin her yeri neredeyse
alev alev yanıyor. Bunlara
sebep olanları kınıyorum el-
bette. Doğamızın korunması,
sadece devletimizin değil, her
birimizin ortak sorumluluğu-
dur. Ormanlarımız, sadece
ağaçlar değil; temiz hava, su
kaynakları ve ekosistemin ya-
şamsal unsurlarıdır. Bu ne-
denle, ormanlık alanlarda
dikkatli ve bilinçli olmak, yan-
gına sebep olabilecek her
türlü davranıştan kaçınmak
hepimizin görevidir. Ateşi

kontrollü kullanmak, çöpleri-
mizi ormana atmamak ve
ihbar hatlarını hızlıca aramak,

yangınların büyümeden önlen-
mesinde hayati öneme sahip-
tir” dedi. 

sİVAs KATLİAmI
unuTuLmADI 

Toplantının ardından gün-
demi değerlendiren Başkan
Balaban, 2 Temmuz 1993 yı-
lında 33 aydın, iki otel çalışanı-
nın yaşamını yitirdiği Sivas
katliamını unutmadı. Olayın
Türkiye tarihine kara bir leke
olarak geçtiğini belirten Başkan
Balaban, Sivas’ta hayatını kay-
beden canları saygıyla andıkla-
rını söyledi. Olayda iki yakınını
kaybettiğini belirten CHP Grup
Başkanvekili Erdinç Yavaşlı ise,
“Ülkemizin en büyük katliamla-

rından biri 2 Temmuz Sivas
Katliamıdır. Hepimizin bildiği
gibi gerici bir tayfa 33 yazar ve
sanatçıyı yakarak katletti. Bu
olay Türk tarihine kara bir leke
olarak geçti. Orada benim ve
Münir Kibar abimin de yakını
olan iki akrabamı kaybettim.
Olaydan 9 saat sonra Si-
vas’taydım. Güvenlik kuvvetle-
rinin nasıl yetersiz kaldığını
orada yaşayarak gördüm.
Bunu asla unutamıyorum. Si-
vas’ta yitirilen tüm canları say-
gıyla anıyorum” dedi. Ağustos
ayı meclis toplantısının 5 Ağus-
tos Salı günü saat 18.00’de ya-
pılması kararlaştırıldı. 

Haber merkezi

Yunusemre Belediye Meclisi temmuz ayı toplantısı yapıldı
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Cansu MERİÇ

tARIM ve Orman Bakanı
İbrahim Yumaklı, İzmir, Manisa
ve Bilecik'in bazı ilçelerindeki
orman yangınlarının, tamamen
kontrol altına alındığını bildirdi.

Yumaklı, sosyal medya he-
sabından orman yangınların-
daki son duruma ilişkin,
paylaşım yaptı.

Orman yangınlarına karşı,
"Ormanın Kahramanları"nın
gece gündüz demeden etkin
mücadele yürüttüğünü belirten
Yumaklı, "İzmir'in Seferihisar ve
Menderes, Manisa'nın Akhisar,
Kula ve Saruhanlı ile Bilecik'in
Vezirhan ilçesindeki yangınlar
tamamen kontrol altına alındı.
Hatay'ın Antakya ve Manisa'nın

Ahmetli ilçelerinde ise büyük
oranda kontrol sağlandı, so-
ğutma çalışmalarımız kararlı-
lıkla devam ediyor." ifadesini
kullandı.

Yumaklı, yangınlarla müca-
delede görev alanlara teşekkür
ederek, "Meteorolojik verilere
göre, önümüzdeki 1 hafta yan-
gın riski çok yüksek. Bakanlık
olarak, Cumhuriyet tarihimizin
en güçlü hava ve kara gücüyle,
alevlerle mücadeleye hazırız."
değerlendirmesinde bulundu.

"HeR ZAMANKİNDeN 
DAHA DİKKAtlİ 

OlMAlIyIZ"
Asıl başarının yangınları

söndürmek değil, yangınların

hiç çıkmamasını sağlamak ol-
duğuna işaret eden Yumaklı,
şunları kaydetti:

"Bu nedenle, her zaman-
kinden daha dikkatli olmalıyız.
Çünkü 'Yeşil Vatan', hepimizin
ortak mirası ve sorumluluğu-
dur. Bunun için hatırlatmaları-
mızı tekrar yapalım: Anız
yakmayalım, ormanlık alan-
larda ateş yakmayalım, izmarit
atmayalım, atıkları çöpe ata-
lım, biçerdöver ve balya maki-
neleri çalıştırırken mutlaka su
tankeri ve yangın söndürme
cihazı bulunduralım, en ufak
bir duman gördüğümüzde bile
vakit kaybetmeden 112'yi ara-
yalım." AA

İzmir'in Seferihisar ve Menderes, Manisa'nın Akhisar, Kula ve Saruhanlı ile Bilecik'in Vezirhan ilçesindeki yangınlar tamamen kontrol altına alındı

Orman yangınları kontrol altına alındı

MANİSA Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Besim Dutlulu,
Ahmetli ve Kula ilçelerinde
devam eden orman yangınla-
rıyla mücadele çalışmalarını
yerinde inceledi. 

Yangın söndürme faaliyet-
lerinin yürütüldüğü bölgelerde
itfaiye ekipleri ve yetkililerle bir
araya gelen Dutlulu, yangının
kontrol altına alınması için yü-
rütülen çalışmalar hakkında
bilgi aldı. Başkan Dutlulu, canla
başla günlerdir yangıları sön-
dürmek için çalışan ekiplere te-

şekkür etti. 
İlk olarak Ahmetli’ye giden

Başkan Dutlulu, yangın sön-
dürme çalışmalarını yerinde in-
celeyerek, Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Dairesi Baş-
kanı Gürhan İnal’dan bilgi aldı.
Ahmetli Belediye Başkanı Fuat
Mintaş ile de görüşen Besim
Dutlulu, yangından etkilenen
mahallelerle ilgili görüş alışveri-
şinde bulundu. Ahmetli’nin ar-
dından Büyükşehir Belediyesi
Genel Sekreteri Burak Deste,
Genel Sekreter Yardımcısı Ali

Kılıç ve MASKİ Genel Müdürü
Talat Postacı ile birlikte Kula’ya
geçerek yangın gözetleme nok-
tasını ziyaret eden Başkan Dut-
lulu, Kaymakam Özer Ahmet
Özdemir, Kula Belediye Baş-
kanı Hikmet Dönmez ve AFAD
yetkilileri ile yangının mevcut
durumu ve riskler hakkında
kapsamlı bir değerlendirme
yaptı. Gözetleme noktasından
yangının seyrini anlık olarak
takip eden ve ekiplerin çalış-
malarını yakından inceleyen
Dutlulu, alınan tedbirlerin etkili

olduğunu, yangının kontrol al-
tına alınarak tamamen söndü-
rülmeye çalışıldığını vurguladı.

yANGINlA ARAlIKSIZ 
MÜCADele eDeN 

eKİPleRe teŞeKKÜR
“Manisa’mız zor bir sınav

veriyor” diyen Başkan Dutlulu,
“ Günlerdir uyumadan, yılma-
dan, cesaret ve fedakarlıkla
kahramanca mücadele eden it-
faiyecilerimiz ve tüm ekipleri-
mize yürekten teşekkür
ediyorum. Belediyemiz, ilk gün-
den itibaren tüm imkanlarıyla
sahada, diğer kamu kurumları
ve ilçelerimizle tam koordinas-
yon halinde hareket ediyor. Bu
zorlu süreçte her bir ekip arka-
daşımızın emeği paha biçil-
mez” şeklinde konuştu. 

“yARAlARI HeP 
BİRlİKte SARACAĞIZ”

Yangından etkilenen vatan-
daşlara geçmiş olsun dileklerini
de ileten Başkan Besim Dut-
lulu, “Bu ağır yükün el birliğiyle
en kısa sürede üstesinden ge-
leceğiz. Hep birlikte yaraları

saracak, Manisa’yı yeniden
yeşertmek için var gücümüzle
çalışacağız” ifadelerini kul-
landı. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi olarak, yangınla mücade-
lede tüm kaynakları seferber
ettiklerini, vatandaşların can ve
mal güvenliğini sağlamak için
gerekli tüm önlemleri aldıklarını
da sözlerine ekleyen Dutlulu,
“Alınan tedbirler etkili, ancak

yangınla mücadele henüz bit-
medi. Yangını tamamen kont-
rol altına alana kadar, gece
gündüz demeden çalışmaya
devam edeceğiz. Bu süreçte
vatandaşlarımızın sağduyulu
davranması ve yetkililerin uya-
rılarına hassasiyetle uyması
büyük önem taşıyor. Birlik ve
dayanışma ile bu zor günleri
birlikte aşacağız” diye ko-
nuştu. Haber merkezi

Başkan Dutlulu yangın bölgelerinde
incelemelerde bulundu

Başkan Dutlulu yangın bölgelerinde
incelemelerde bulundu

Mİllİyetçİ Hareket Partisi
(MHP) Manisa İl Başkanı Cü-
neyt Tosuner, beraberindeki il
yöneticileri ve Akhisar İlçe Baş-

kanı Ahmet Namal ile birlikte,
Manisa'nın Akhisar ilçesinde
orman yangınından etkilenen
mahalleleri ziyaret etti. Heyet,
yangından doğrudan zarar
gören Karaköy, Yenice ve Ça-

mönü mahallelerinde vatan-
daşlarla bir araya gelerek geç-
miş olsun dileklerini iletti.

Ziyaret kapsamında yangı-
nın etkili olduğu ormanlık alan-
larda incelemelerde bulunan
MHP heyeti, bölge halkının ya-
şadığı mağduriyeti yerinde göz-
lemledi. İl Başkanı Cüneyt
Tosuner, yangında evleri, bah-
çeleri ya da geçim kaynakları
zarar gören vatandaşlarla tek
tek görüşerek onların sorunla-
rını ve taleplerini dinledi.

“DeVlet-Mİllet el ele 
BU yARAlAR 
SARIlACAK”

Vatandaşlarla sohbet eden
Tosuner, "Bu büyük felaket he-

pimizin içini yaktı. Ancak milleti-
mizin dayanışması ve devletimi-
zin hızlı müdahalesiyle daha
büyük bir faciadan dönüldü. Biz
Milliyetçi Hareket Partisi olarak
hemşehrilerimizin yanındayız.
Gereken desteğin sağlanması

ve yaraların hızla sarılması için
elimizden geleni yapacağız.
Dualarımız ve desteğimiz bu
zorlu süreçte sizlerle" ifadelerini
kullandı. Vatandaşların taleple-
rini not alan MHP heyeti, ziyare-
tin ardından bölgedeki son

duruma ilişkin bir değerlendirme
yaptı. Tosuner, özellikle tarım
arazileri, zeytinlikler ve hayvan-
cılıkla geçinen vatandaşların za-
rarlarının en kısa sürede tespit
edilerek telafi edilmesi gerekti-
ğini vurguladı.

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Manisa İl Başkanı Cüneyt Tosuner, Manisa'nın Akhisar ilçesinde orman yangınından etkilenen mahalleleri ziyaret etti

MANİSA'NIN Turgutlu ilçe-
sinde "üzerinde kene var" diye
yastık yakan bir kişi, orman
yangınına sebep oldu. Olayda

5 dönümlük ormanlık alan kül
olurken, şahıs tutuklandı.   

Manisa'nın Turgutlu ilçesi
Osmancık Mahallesi'nde 29

Haziran'da saat 20.00 sırala-
rında Mehmet B.'ye ait bağ
evinde başlayan yangın, kısa
sürede çevredeki ormanlık

alana sıçradı. Yaklaşık 5 bin
metrekarelik alan zarar görür-
ken, yangın ekiplerin müdaha-
lesiyle kontrol altına alınarak
soğutma çalışmaları tamam-
landı. 

Jandarma ve orman ekip-
lerinin yaptığı inceleme sonu-
cunda, olay günü bağ evinde
bulunan Özcan T. (31) gözaltına
alındı. Özcan T.'nin ifadesinde,
"Yastıkta kene olduğunu dü-
şündüm, yastığı yaktım. Sön-
dürüp bahçeye attım, sonra ne
oldu bilmiyorum" dediği öğre-
nildi.  Yangının çıkış yeri olan
bahçede yapılan incelemede
ise yakılmış bir mangal bu-
lundu. Yangının olay sırasında

yakılan yastıktan sıçrayan ateş
nedeniyle çıktığı belirlendi.
Gözaltına alınan ve sorgusu ta-

mamlanan şahıs, sevk edildiği
adli makamlarca tutuklandı.
İHA

Keneyi yakmak isterken ormanı yaktı   Keneyi yakmak isterken ormanı yaktı   

MHP heyeti yangın bölgesinde:
Yaralar el birliği ile sarılacak
MHP heyeti yangın bölgesinde:
Yaralar el birliği ile sarılacak
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CHP Manisa Milletvekili
Ahmet Vehbi Bakırlıoğlu, Mec-
lis Genel Kurulu’nda yaptığı ko-
nuşmada orman yangınlarıyla
mücadeledeki ihmalleri ve
plansızlığı sert sözlerle eleştirdi.
Cumhurbaşkanı’nın
Haziran ayında
1.516 orman
yangını çıktı-
ğını açıkla-
masının
ardından
konuşan
Bakırlıoğlu,
“Ciğerleri-
miz yanıyor
ama bu iktidar
hâlâ aynı kafayla
yoluna devam edi-
yor” dedi.

Haziran ayında 15 farklı ilde
eş zamanlı yangınlar çıktığını
hatırlatan Bakırlıoğlu, memle-
keti Manisa’da dört gün süren
yangında çok sayıda köyün
boşaltıldığını, hayvanların tah-

liye edildiğini, can kaybı yaşan-
mamasının ise tek teselli oldu-
ğunu söyledi.

“UÇaKLaR VaR aMa 
BiZiM DEĞiL, 

HELiKOPTERLER VaR 
aMa GELMiYOR!”

Cumhurbaşkanının “27
uçak, 105 helikopter, 14

İHA” açıklamasına da
değinen CHP’li

vekil, “Bu rakam-
lar kulağa iyi ge-
liyor ama
gerçek öyle
değil. 

Çünkü ne-
redeyse ta-

mamı kiralık.
Geçen yıl ihale

alan bir firma 35
helikopterin 11’ini ge-

tiremedi. 10 gece görüşlü
helikopterden sadece 1’i
geldi. Rus pilotlara maaş
ödenmeyince kalkış yapmadı-
lar, helikopterler yakıt bulama-
dığı için yerde kaldı” ifadelerini
kullandı.

“TÜRK HaVa 
KURUMU’nUn 

UÇaKLaRInI saTMaYa
KaLKIYORLaR!”

Kendi hava gücümüzü kur-
mak yerine kiralık sistemlere
bel bağlandığını belirten Bakırlı-
oğlu, “Biz yerli ve millîyiz diyo-
ruz ama Türk Hava
Kurumu’nun 8 uçağını satmaya
çalışıyoruz. Bu kabul edile-
mez!” dedi.

“YanGInLaRIn TaMaMI 
insan KaYnaKLI aMa 

ORManLaR HÂLÂ 
RanTa aÇILIYOR”

Bakırlıoğlu, Cumhurbaşka-
nının yangınların tamamının
insan kaynaklı olduğunu söy-
lediğini hatırlatarak, “O halde
ormanla insan etkileşimini
azaltmak gerekir. Ama biz ne
yapıyoruz? Madenlere, turizm
tesislerine, enerji projelerine,
eğitim ve altyapı yatırımlarına
ormanları tahsis ediyoruz” di-
yerek tepki gösterdi.

Bakırlıoğlu, AKP iktidarın-
dan önce ormanlarda 1.087

maden tahsisi olduğunu, bu
sayının %143 artışla 2.488’e
yükseldiğini ifade etti. “Millî
parkları bile üretime açtılar”
diyen CHP’li vekil, iklim kriziyle
mücadelede ormanların öne-
mine dikkat çekti.

“2024’TE Yanan aLan 
27.487 HEKTaR! 

10 YILDa 5 KaT aRTIŞ”
Bakırlıoğlu, 2024 yılı Orman

Genel Müdürlüğü Faaliyet Ra-
poru’na göre 3.797 yangında
toplam 27.487 hektar alanın kül
olduğunu belirterek, “Yangın

başına düşen zarar 2014’te 1,4
hektardı, bugün bu rakam 7,2
hektara çıktı. Yani zarar 5 kat
arttı!” dedi.

“iKLiM KanUnU’nDa 
ORMan YOK, HaFTaYa 

aKBELEn’i MaDEnE 
aÇaCaKLaR!”

İronik bir gerçeğe daha
işaret eden Bakırlıoğlu,
“Bugün iklim krizinden bahse-
diyoruz ama İklim Kanunu’nda
ormanlarla ilgili tek bir madde
yok. Önümüzdeki günlerde
Akbelen ormanlarını ve zeytin-

likleri madene açacak kanun
teklifini görüşeceğiz. Böyle
zihniyetle ormanlarımızı koru-
yamayız” dedi.

“BU KaFaYLa OLMaZ, 
BU iKTiDaRLa 
HiÇ OLMaZ!”

Konuşmasını bir çağrıyla bi-
tiren Bakırlıoğlu, “Uçak da
alsak, personel de artırsak bu
bakış açısıyla ormanlarımızı ko-
ruyamayız. Ne yapmak lazım?
Bu kafayı değiştirmek, bu ikti-
darı değiştirmek lazım!” diye
konuştu.

CHP’li Bakırlıoğlu: “Ormanlarımız cayır cayır yanarken, iktidar kiralık helikopterle gökyüzünü seyrediyor!”

BASKI MERKEZİ MAKİNE ALIM İŞİ
SPİLAŞ YAPI ÇEVRE PLANLAMA PROJE ENERJİ

İNŞAAT MÜŞAVİRLİK BASIN YAYIN İTHALAT 
İHRACAT SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ

MÜDÜRLÜĞÜ
Baskı Merkezi Makine Alım İşi mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda
EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/975504
1-İdarenin
a) Adı : SPİLAŞ YAPI ÇEVRE PLANLAMA PROJE ENERJİ 
İNŞAAT MÜŞAVİRLİK BASIN YAYIN İTHALAT İHRACAT SANAYİ VE TİCARET 
ANONİM ŞİRKETİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : Laleli Mah. Mimar Sinan Bulv. No: 242 Yunusemre /
Manisa, Türkiye YUNUSEMRE/MANİSA YUNUSEMRE/MANİSA
c) Telefon ve faks numarası : 02362323292 - 2362323291
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası

: https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Baskı Merkezi Makine Alım İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı : 1 Adet UV Baskı Makinesi 1 Adet Cnc Router Kesim
1 Adet Cnc Lazer Kesim 1 Adet FlatBed UV Baskı Makinesi
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden
ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Ürünler Muradiye mah. 10 OSB sok. No:9/3A 
Yunusemre / MANİSA adresine teslim edilecektir.
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmesinin imzalanmasına müteakip 20 takvim
günü içinde özel teknik şartnamede istenilen özeliklere ve istenilen teslimat şartlarına
uygun, İdarenin belirttiği adrese kurulum ve montajı yapılarak çalışır halde teslim 
edilecektir.
d) İşe başlama tarihi : 5 takvim günü içinde başlanacaktır
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati: 28.07.2025 - 14:00
b) İhale komisyonunun toplantı yeri 
(e-tekliflerin açılacağı adres) : LALELİ MAH. MİMAR SİNAN BULV. NO:242/L 
YUNUSEMRE-MANİSA Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecek olup yerli malı teklif eden yerli istekliye ihalenin
tamamında % 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verile-

cektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun
38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02252009

Orman yangınlarıyla böyle mi
mücadele ediyoruz?
Orman yangınlarıyla böyle mi
mücadele ediyoruz?

CHP Manisa Milletvekili Bekir
Başevirgen, TBMM’de Mani-
sa’daki yangın felaketine dikkat
çekti. İktidara seslenen Başevir-
gen, “Manisa’da yaşanan felake-
tin boyutları henüz kesinleşmese
de çok büyük bir ormanlık alanı-
mızı, canlı nüfusunu ve doğal gü-
zelliklerimizi kaybettik. Karadan
yapılan müdahaleler için insan ve
ekipman gücü mümkün oldu-
ğunca sağlanmaya çalışılsa da
Orman Bölge ekiplerimiz son de-
rece yorgun. Soğutma çalışmaları
yeterince etkin yapılamıyor. Hava-
dan müdahale için gece görüşlü
uçak ve helikopterler yetersiz kalı-
yor. İktidara soruyoruz, her sene
bu felaketi yaşadığımız ortaday-
ken neden hala gerekli önlemler
alınmıyor?” diye sordu.

CHP Manisa Milletvekili Bekir
Başevirgen, Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde (TBMM) yaptığı ko-
nuşmada Manisa olmak üzere ül-
kenin dört bir yanındaki yangın
felaketine dikkat çekti.

“ManisaMIZ GÜnLERDiR 
YanGInLaRLa 

MÜCaDELE EDiYOR”
Yangının şiddetli rüzgar sebe-

biyle bir türlü kontrol altına alına-
madığını ifade eden Başevirgen,
“Ülkemizin birçok yerinde olduğu
gibi, Manisamız da günlerdir yan-
gınlarla mücadele ediyor. Akhisar,
Kula ve Ahmetli’de çıkan yangın-
lar yerleşim yerlerine kadar ulaştı
ve pek çok mahalle ve köy tahliye
edildi. Akhisar’da çıkan yangın
bugün itibarıyla dördüncü gü-
nünde. Tüm kurumlarımızın sön-
dürmek için seferber olduğu
yangınlar, şiddetli rüzgar nede-
niyle ne yazık ki kontrol altına alı-
namıyor” dedi.

“HER sEnE BU FELaKETi 
YaŞIYORUZ nEDEn HaLa 

GEREKLi ÖnLEMLER 
aLInMIYOR?”

İktidara da seslenen Başevir-
gen, “Manisa’da yaşanan felake-
tin boyutları henüz kesinleşmese
de çok büyük bir ormanlık alanı-

mızı, canlı nüfusunu ve doğal gü-
zelliklerimizi kaybettik. Karadan
yapılan müdahaleler için insan ve
ekipman gücü mümkün oldu-
ğunca sağlanmaya çalışılsa da
Orman Bölge ekiplerimiz son de-
rece yorgun. Soğutma çalışmaları
yeterince etkin yapılamıyor. Ha-
vadan müdahale için gece gö-
rüşlü uçak ve helikopterler
yetersiz kalıyor. İktidara soruyo-
ruz, her sene bu felaketi yaşadı-
ğımız ortadayken neden hala
gerekli önlemler alınmıyor?” diye
konuştu. Haber merkezi

Bekir Başevirgen’den TBMM’de iktidara yangın sorusu: “Her sene 
bu felaketi yaşıyoruz. Neden hala gerekli önlemler alınmıyor?”

CHP’li vekil yangınları 
TBMM’ye taşıdı

Manisa Denetimli Serbestlik
Müdürlüğü, denetim serbestlik
alanındaki farkındalığı artırmak ve
uygulamaya dönük bilgi paylaşı-
mını sağlamak amacıyla stajyer
avukatlara yönelik bilgilendirici
seminer düzenledi. Cumhuriyet
Savcısı Süleyman Özen, Dene-
timli Serbestlik Müdürü Cenk Ars-
lan ve Uzman Tolga Yıldız'ın
katılımıyla Manisa Barosu hizmet
binasında gerçekleşen semi-
nerde, denetimli serbestlik siste-

minin yasal dayanakları, uygu-
lama esasları, yükümlülük türleri
ve infaz sürecindeki aktörlerin rol-
leri detaylı şekilde ele alındı. 

Stajyer avukatlara, denetimli
serbestlik tedbirlerinin ceza ada-
let sistemindeki yeri, alternatif
infaz uygulamaları ve yükümlüle-
rin topluma kazandırılması yönün-
deki çalışmalar hakkında bilgi
verildi. Seminerde stajyerlerin so-
ruları yanıtlanarak uygulamada
karşılaşabilecekleri durumlara yö-
nelik açıklamalar yapıldı. Manisa
Barosu ve Denetimli Serbestlik
Müdürlüğü iş birliğiyle gerçekleş-
tirilen seminerin, genç hukukçula-
rın mesleki gelişimlerine katkı
sağlaması ve infaz hukuku ala-
nında daha bilinçli bir yaklaşım
geliştirmelerine yardımcı olması
hedefleniyor.

Stajyer avukatlara denetimli
serbestlik semineri
Stajyer avukatlara denetimli
serbestlik semineri
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MEMLEkET Partisi Kula
İlçe Başkanı Nazır Yaşar parti-

sinden istifa ederek, yönetim
kurulu üyeleriyle birlikte İYİ Par-
tiye katıldı. 

İYİ Parti Kula İlçe Başkanlı-

ğında düzenlenen programda
partiye yeni katılanlara İYİ Parti
Manisa İl Başkanı Ali Zafer İksir
ve Kula İlçe Başkanı Yakup Yıl-

maz rozetlerini taktı. 
Rozet programının ardından

konuşan İYİ Parti Manisa İl
Başkanı Ali Zafer İksir, “İYİ Parti
milli mücadelenin son kalesidir.
Bugün ülkemizin gündemine
baktığımızda oynanan tiyatroyu
açık bir şekilde görüyoruz. Te-
rörist başından medet umacak
kadar küçülenler, parti içi ikti-
dar mücadelesinden ülke gün-
demini konuşamayanlardan
değiliz tüm gücünü Türk milleti-
nin sorunlarına ve geleceğine
harcayan bir partiyiz. Kıymetli
Nazır Başkanımıza ve yeni üye-
lerimize partimize hoş geldiniz
diyorum. Birlikte çok daha güç-
lüyüz, umut hakkı isteyenlerle

de, anadilde eğitim hakkı iste-
yenlerle de birlikte mücadele

edeceğiz. Ne mutlu Türküm di-
yene” ifadelerini kullandı.

Kula’da Memleket Partililer, İYİ Parti’ye geçti

AkhisAr Belediyesi 2025
yılı Temmuz ayı olağan meclis
toplantısı Akhisar Belediye
Başkanı Ekrem Kayserili baş-
kanlığında Belediye Meclis sa-
lonunda gerçekleştirildi.

AKHİSAR Belediye Başkanı
Besim Dutlulu’nun Büyükşehir
Belediye Başkanı olmasının ar-
dından göreve geldikten sonra
ilk olağan meclis toplantısını
gerçekleştiren Başkan Kayse-
rili, Meclis toplantısı başında
Akhisar’da geçtiğimiz günler-
den bu yana süren yan-
gın afeti ile ilgili
açıklamalarda bu-
lundu.

Başkan Kayse-
rili, “Ülkemizin bir-
çok noktasında
olduğu gibi, ne
yazık ki Akhi-
sar’ımızda da son
günlerde büyük bir
orman yangını felaketiyle
karşı karşıyayız. 28 Haziran Cu-
martesi günü Musaca Mahalle-
mize yakın bir bölgede
başlayan yangın, kuvvetli rüz-
garın da etkisiyle kısa sürede
yayılarak toplamda 17 mahalle-
mizi etkiledi.Yangının etkilediği
Musaca, Karaköy, Yenice, Ça-
mönü, Hasköy, Durasıl, Kaba-
ağaçkıran, Sarnıç, Doğankaya,
Seğirdim, Ulupınar, Şehitler,

Çoruk, Akçeşme, Topluca, Taş-
çılar ve Hacıosmanlar mahalle-
lerimizde ikamet eden
vatandaşlarımızın tedbir amaçlı
güvenli bölgelere tahliyesi sağ-
landı ”dedi.

“YANGIN kONTrOL 
ALTINA ALINMAYA 

ÇALIŞILIYOr”
Yangının belirli bir bölgede

kaldığını, ekiplerin özveriyle ça-
lıştığını dile getiren Başkan
Kayserili , “ Tarım ve Orman

Bakanlığı’nın koordinasyo-
nunda; havadan ve

karadan yapılan
müdahalelerle
yangın büyük
bir özveriyle
kontrol altına
alınmaya çalışı-
lıyor. Son gelen

bilgilere göre
yangın çok nokta

bir yerde kalmış,
yangın alev aldığında ar-

kadaşlarımız müdahale ediyor-
lar, soğutma çalışmalarımızda
devam etmektedir. Çok şükür
ki şu ana kadar herhangi bir
can kaybımız olmamıştır. Ancak
ciğerlerimiz olan ormanlarımızı,
eşsiz doğamızı ve birçok can
dostumuz hayvanlarımızı kay-
betmenin derin üzüntüsünü ya-
şıyoruz. Bu acı olay hepimize
bir kez daha göstermiştir ki;

doğaya karşı hepimizin büyük
bir sorumluluğu var. Anız yak-
mak, sigara izmaritlerini rast-
gele atmak veya kontrolsüz
şekilde ateş yakmak gibi küçük
ihmaller, büyük felaketlere yol
açabiliyor. Yangının ilk anından
itibaren sahada büyük bir koor-
dinasyon ve dayanışma örneği
sergilendi. Başta Tarım ve
Orman Bakanlığı ile Manisa Va-
liliğimiz olmak üzere; Manisa
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye
ekiplerine, Jandarma ve Emni-
yet birimlerimize, AFAD ve
Sağlık Bakanlığı ekiplerine, ilgili
tüm kamu kurumlarına ve gö-
nüllü olarak destek veren tüm
hemşehrilerimize yürekten te-
şekkür ediyorum” dedi.

“AkhisAr BELEDiYEsi 
OLArAk TÜM 

iMkÂNLArIMIZ iLE
sAhADAYDIk”

Yangına ilk andan itibaren
müdahale ettiklerini dile getiren
Başkan Ekrem Kayserili , “Ak-
hisar Belediyesi olarak biz de
tüm imkânlarımızla sahadaydık.
Arazözlerimiz, iş makinelerimiz,
araç ve ekipmanlarımızla yan-
gın söndürme çalışmalarına
aktif destek verdik. Vatandaşla-
rımızın tahliyesi için otobüsleri-
mizle ulaşım sağladık. Tahliye
edilen hayvanların güvenli şe-
kilde tesislere ulaştırılmasını or-

ganize ederek barınma ve yem
desteği sunduk. Ayrıca hem
yangından etkilenen vatandaş-
larımıza hem de sahada görev
yapan ekiplerimize kumanya ve
gıda desteği sağladık. Süreci
anbean takip ediyor, ihtiyaçlara
hızlı ve etkin çözümler üret-
meye de devam ediyoruz.Bu
vesileyle yangından etkilenen
tüm vatandaşlarımıza bir kez
daha geçmiş olsun dileklerimi
iletiyor; bu zorlu süreçte gece
gündüz demeden görev yapan
tüm kamu kurumlarına, bele-
diye personelimize, gönüllülere

ve duyarlı Akhisarlılara en içten
teşekkürlerimi sunuyorum. Ak-
hisar’ın her karış toprağına
sahip çıkmaya, doğamızı koru-
maya ve bu yaraları hep birlikte
sarmaya devam
edeceğiz”dedi.

YENi MECLis ÜYEsi ECE 
GÜVEN OLUrkEN 

BÜYÜkŞEhir 
MECLisi’NE OZAN 
kIVrAk kATILDI

Dilek ve temmenniler kıs-
mında söz alan Akhisar Beledi-
yesi Cumhuriyet Halk Partisi
Grubu Başkanvekili Lüfti

Akdağ, “Bu mecliste Ece
Güven arkadaşımız yeni Akhi-
sar Belediyesi meclis üyesi ola-
rak aramıza katıldı. Ayrıca
Manisa Büyükşehir Belediye
Meclisi’ne bir üyemiz daha ek-
lendi; Ozan Kıvrak bey aramıza
katıldı. Her iki arkadaşımıza da
görevlerinde başarılar diliyorum
”dedi.

Konuşmaların ardından bir
sonraki meclis toplantısının 5
Ağustos Salı günü olarak karar-
laştırılmasının ardından Tem-
muz ayı meclis toplantısı sona
erdi. haber merkezi

Akhisar Belediyesi’nde Dutlulu sonrası ilk meclis

DOĞrU Yol Partisi (DYP)
Genel İdare Kurulu Üyesi ve
Anadolu Düşünce ve Strateji
Merkezi Temsilcisi İlkay Şim-
şek, Türkiye siyase-
tinde yaşanan
gelişmeleri değer-
lendirdi. İktidar
ve ana muhale-
fetin tutumunu
“Koyun can,
kasap yağ der-
dinde” atas-
özüyle özetleyen
Şimşek, hem ikti-
darı hem de ana mu-
halefeti halktan kopmakla

eleştirdi.
“ikTiDAr, ANA 

MUhALEFETi kENDiNE 
GÖrE 

ŞEkiLLENDirMEYE 
ÇALIŞIYOr”

İktidarın, yöne-
timini kay-

betme
endişesiyle
ana muha-
lefet parti-
sini kendi
lehine di-

zayn et-
meye

çalıştığını savu-
nan İlkay Şimşek,

“Halkın çare olarak

gördüğü ana muhalefet partisi,
önüne konan her suni gün-
deme takılıyor, iç hesaplaşma-
larla boğuşuyor. Sonuçta olan
millete oluyor” dedi.

Şimşek açıklamasında,
“Millet işsizlikten, açlıktan,
borçlardan, faiz ve icralardan
bıkmış durumda. Artık iktidara
oy verenler dahi yaşadıkların-
dan şikayetçi. İktidar çözüm
üretemediği için, ana muhalefet
ise etkili muhalefet yapamadığı
için halk iki tarafa da tepkili”
ifadelerine yer verdi.

“siYAsET kIsIr 
DÖNGÜYE GirMiŞ 

DUrUMDA”
Siyasi atmosferin çözüm-

süzlük üzerine kurulduğunu
vurgulayan Şimşek, “İktidar,
koltuğunu korumak için algı
operasyonları yaparken, muha-
lefet iç kavgalarla meşgul. Bu
haliyle Türkiye siyaseti bir kısır
döngü içinde” dedi.

“ÜLkE MiLLETLE 
BirLikTE TEhLikEYE 

sÜrÜkLENiYOr”
Mevcut durumun sürmesi

halinde ülkenin daha derin
krizlerle karşılaşacağı uyarı-
sında bulunan Şimşek, şunları
söyledi:

“Eğer bu siyaset anlayışı
devam ederse, ekonomik kriz
daha büyük bir çöküşe döne-
cek. Faizler artacak, döviz fır-

layacak, Türkiye batma nokta-
sına gelecek. Küresel odaklar
bu durumdan memnun; çünkü
ekonomik ve sosyolojik işgal-
lerini bu şekilde kolaylaştırı-
yorlar.”

“ANA MUhALEFET NEYi 
NAsIL YAPACAĞINI 

ANLATAMIYOr”
Ana muhalefet partisinin

halkı ikna edecek bir prog-
rama sahip olmadığını belirten
Şimşek, şöyle konuştu:

“İktidarın yapamadıklarını
anlatamıyorlar; ama daha
önemlisi, kendileri iktidara ge-
lirlerse ne yapacaklarını da an-
latamıyorlar. Muhalefetin bir
programı, net bir vizyonu,

inandırıcı bir söylemi yok. Sü-
rekli iç tartışmalarla gündeme
gelmek, millette güvensizlik
yaratıyor.”

“MiLLETiN GÜVENiNi 
kAZANACAk Bir YOL 

hAriTAsI ŞArT”
Şimşek, açıklamasını şu

sözlerle tamamladı:
“Muhalefetin artık eleştiri-

nin ötesine geçip, millete nasıl
bir Türkiye vadettiğini açıkça
anlatması gerekiyor. Kadro-
suyla, programıyla, plan ve
projeleriyle halkın karşısına
çıkmalı. Aksi halde iç kavga-
larla gündeme gelen bir mu-
halefetin, halkta umut
oluşturması mümkün değildir.”

İlkay Şimşek’ten hem iktidara hem muhalefete veryansın!

AkhisAr ilçesinde yaşa-
nan büyük yangın, pek çok
mahallede ciddi hasarlara yol

açarken, Türkiye Diyanet Vakfı
(TDV) Akhisar Şubesi’ne bağlı
gönüllü “Mavi Yelekliler” sa-
haya inerek vatandaşların ve
görevli ekiplerin yanında yer

aldı.
Ulupınar, Durasıl, Çoruk,

Karaköy ve Yeniceköy Mahalle-
lerinde etkili olan yangın, hem
doğaya hem de bölge halkına

zor anlar yaşattı. Yangının kont-
rol altına alınması için yoğun bir
şekilde çalışan orman işçileri,
itfaiye ekipleri ve güvenlik güç-
lerine destek veren TDV gönül-
lüleri, bölgedeki ihtiyaçları
karşılamak adına hızlı bir orga-
nizasyonla sahada faaliyet yü-
rüttü.

kUMANYA VE sU 
DAĞITIMIYLA MOrAL 

OLDULAr
Mavi Yelekliler, bir yandan

yangından etkilenen vatandaş-
lara gıda, su ve içecek ulaştırır-
ken, diğer yandan yangınla
mücadele eden ekiplere de ku-
manya ve soğuk su dağıtarak
moral ve destek sağladı..

"AkhisAr’IN 
YANINDAYIZ"

Türkiye Diyanet Vakfı Akhi-
sar Şube Başkanı İlçe Müftüsü

Muhammet SALMAN afet böl-
gesinde yapılan çalışmalara
ilişkin yaptıkları açıklamada,
“Zor zamanlarda milletimizin
yanında olmak, inancımızın ve
medeniyetimizin bize yüklediği

bir sorumluluktur. Yangından
etkilenen tüm vatandaşlarımıza
geçmiş olsun dileklerimizi ileti-
yor, sahada canla başla çalışan
tüm ekiplerimize şükranlarımızı
sunuyoruz” ifadelerini kullandı.

TDV Akhisar Şubesi yangınla mücadelede sahada
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Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanı Abdulkadir Uraloğlu, de-
nizcilik sektöründe hizmet
kalitesini artırmak, işlemleri hız-
landırmak ve kamu kaynaklarını
etkin kullanmak amacıyla diji-
talleşme adımlarını güçlendir-
diklerini belirtti.

Uraloğlu, yazılı açıklama-
sında, denizcilik sektöründeki
dijital dönüşüme ilişkin bilgi
verdi.

Denizcilik sektöründe hiz-
met kalitesini artırmak, işlemleri
hızlandırmak ve kamu kaynak-
larını etkin kullanmak amacıyla
dijitalleşme adımlarını güçlen-
dirdiklerini vurgulayan Uraloğlu,
"Dijital dönüşüm sayesinde
2024'te 4,5 milyondan fazla
işlem elektronik ortamda ger-
çekleştirildi, 13 milyondan fazla
kağıt kullanımının önüne geçildi
ve yaklaşık 140 milyon lira ta-
sarruf sağlandı." değerlendir-
mesinde bulundu.

Uraloğlu, Denizcilik Genel
Müdürlüğü tarafından geliştiri-
len Liman Yönetim Bilgi Sis-
temi (LYBS), Denizcilik
Ödemeleri Sistemi, Seyir İzin
Belgesi Sistemi (SİB), Gemi
Sicil Bilgi Sistemi, Gemi İnsan-
ları Bilgi Sistemi (GİBS),
ÖTV'siz Yakıt Bilgi Sistemi
(ÖTVBS), Elektronik Sertifika
Sistemi ve daha birçok uygula-

mayla denizcilik faaliyetlerinin
elektronik ortamda sürdürüldü-
ğünü kaydetti.

Uraloğlu, Liman Tek Pen-
cere (LTP) ile entegre çalışan
LYBS ile ülke limanlarına her yıl
gelen yaklaşık 70 bin geminin
limana yanaşma ve buralardan
ayrılış işlemlerinin gerçekleştiril-
diğine dikkati çekerek, şöyle
devam etti:

"Türk boğazlarından geçiş
yapan 80 bini aşkın geminin
Seyir Planı işlemleri yapılmak-
tadır. 

Ayrıca, limanlarımızda veri-
len kılavuzluk ve römorkör hiz-
metlerine yönelik yönetim ve
kamu paylarının takibi gerçek-
leştirilmektedir. Gemiler ve
gemi insanları işlemleri dahil
denizcilikle ilgili tüm döner ser-
maye ve harçlar Denizcilik
Ödemeleri Sistemi ile ödenebi-
liyor. Geçen yıl 550 bin harç ve
döner sermaye işlemi e-ödeme
sistemi kullanılarak gerçekleşti-
rildi. Öte yandan ÖTVBS kap-
samında aynı yıl içinde 5 bin
895 defter düzenlenirken 72
bin 482 teslimat verisiyle 12 bin
346 vize ve düzeltme işlemi
elektronik ortamda yürü-
tüldü."Sınavlar, sertifikalar, ruh-
satlar artık dijitalde

GİBS ile önemli bir dijital
dönüşüm sürecini tamamladık-

larına işaret eden Uraloğlu, sis-
tem sayesinde gemi insanları-
nın liman başkanlıklarının
kapısından geçmeden dünya-
nın her yerinden çevrim içi baş-
vuru işlemlerini e-Devlet
girişiyle tamamen güvenli bir
şekilde yapabildiğini, sunmaları
gereken belgelerin büyük ço-
ğunluğunu ise sisteme yükle-
melerine bile gerek kalmadan
ilgili kamu kurumlarından GİBS
ile alındığını bildirdi.

Uraloğlu, sistemle 20 kamu
kuruluşundan veri doğrulaması
yapıldığına dikkati çekerek,
2024 yılı boyunca GİBS üzerin-
den gerçekleştirilen 416 bin
sınav, yeterlik ve uzmanlık bel-
gesi başvurusunun 282 bininin
onaylandığını, 51 bin gemi
adamı cüzdanının teslim edildi-
ğini aktardı.Gemi insanları sı-
navlarının 15 çevrim içi sınav
merkezinde gerçekleştirildiği
bilgisini veren Uraloğlu, 2024'te
15 sınav merkezinde 5 bin 600
sınav oturumunda, 80 bin kon-
tenjan kapasiteyle toplam 60
bin bireysel sınav gerçekleştir-
diklerini, bu sınavlara katılan 8
bin gemi insanının 6 bin
600'ünün başarılı olduğunu
ifade etti.

Uraloğlu, Amatör Denizci
Belgesi ve Kısa Mesafe Telsiz
Operatörü Eğitim ve Sınav

Başvuru Sistemi'ne ilişkin de
şu bilgiyi verdi:

"Amatör denizci eğitim se-
ferberliğinde 1 milyon hedefi-
mize ulaştık.

Projenin tamamlanmasının
ardından bir ilki gerçekleştire-
rek Türkiye Yelken Federas-
yonu ile yaptığımız işbirliği
protokolüyle Amatör Denizci
Belgesi alma şartında yer alan
10 saatlik teorik eğitimlere 4
saatlik motorlu ve yelkenli tek-
neler üzerinde uygulama eği-
timlerini ekledik. Yeni
sistemimizi kullanıma açtığımız
günden bugüne kadar 45 bin
506 kişiyi daha denizlerle bu-
luşturduk."

elektronik sertifika 
sistemi ile 2024'te 944 

belge düzenlendi
Türk bayraklı gemilerin ulus-

lararası sözleşmeler kapsa-
mında Bakanlıkça düzenlenen
sertifikalar ile ön sörvey, prog-
ram dışı sörvey ve liman devleti
kontrolü kayıtlarının Elektronik
Sertifika Sistemi ile gerçekleşti-
rildiğini belirten Uraloğlu,
"2024'te sistem üzerinden 944
belge düzenlenirken uluslar-
arası sefer yapan Türk bayraklı
1249 gemiye ön sörvey ve
program dışı sörvey yapıldı.
Bunlara ilave olarak kabotaj se-
feri yapan 451 Türk bayraklı

gemimizi de denetledik." ifade-
lerini kullandı.

Uraloğlu, Türkiye'ye gelen
deniz turizm araçlarının geliş,
ayrılış ve kışlama ile ilgili baş-
vuru ve belgelendirme işlemle-
rinin Seyir İzin Belgesi Sistemi
ile elektronik ortamda gerçek-
leştirildiğini anımsatarak,
2024'te sistem üzerinden 23
bin belge ve bunlara bağlı 61
bin sayfanın onaylandığını bil-
dirdi.

Milli gemi sicili, Türk uluslar-
arası gemi sicili ve bağlama kü-
tüğüne kayıtlı gemi ve su
araçlarına ilişkin tescil, terkin,
satış gibi işlemlere yönelik baş-
vuruların vatandaşlarca liman
başkanlıklarına gitmelerine
gerek kalmadan elektronik or-
tamda gerçekleştirilebildiğini
aktaran Uraloğlu, şunları kay-
detti:

"Belge kontrolleri yapıldık-
tan sonra vatandaşlar rande-
vuyla liman başkanlıklarımızda

işlemlerini gerçekleştirmekteler.
2024'te 97 bin 500 vatandaş
randevusuyla 140 bin işlem
sicil ve bağlama kütüğü sistemi
üzerinden yapıldı. 

Gemi Acenteleri Bilgi Sis-
temi, Düzenli Sefer Bilgi Sis-
temi, Tehlikeli Yük Uygunluk
Belgeleri, Dolu Konteyner Brüt
Ağırlık Tespiti Yetki Sistemi,
Deniz Gözetim İşletme Yetki
Belgesi ve IMDG Kod Eğitici
Belgesi gibi sistemlerle de diji-
tal başvuru, değerlendirme ve
denetim süreçleri yaygınlaştı.
2024'te bu sistemler üzerinden
binlerce başvuru değerlendirildi
ve işlemler tamamen dijital or-
tamda yürütüldü. 

Dijital çağda denizcilikte ol-
mazsa olmaz işlemlerin kolay-
laştırılması ve hızlandırılması
ilkesi doğrultusunda, deniz ti-
caretinde ciddi avantaj sağla-
yan dijital hizmetleri, sektörle
istişare ederek artırmaya
devam edeceğiz." aa

Denizcilikte dijital dönüşümle 140
milyon lira tasarruf sağlandı
Denizcilikte dijital dönüşümle 140
milyon lira tasarruf sağlandı

türkiye genelinde
süren yağış eksikliği ve
olumsuz iklim koşulları ku-
raklık riskini artırırken hid-
roelektrik santrallerinin
(HES) hibrit enerji projele-
riyle desteklenmesi bu so-
runa çözüm olarak öne
çıkıyor.

Hidroelektrik Santralları
Sanayi ve İş İnsanları Der-
neği (HESİAD) Başkanı
Elvan Tuğsuz Güven, AA
muhabirine, kuraklığın yü-
zeysel akış sularında azal-
maya yol açtığını, bunun

da HES'lerde enerji üreti-
minde bazı kayıplara
neden olduğunu söyledi.

Bu sürecin etkin yöne-
timi için acil iklim eylem
planlarının hazırlanması
gerektiğine işaret eden
Güven, "İçinde bulundu-
ğumuz kurak periyodun
ne kadar süreceği ve dön-
güsel olarak ne zaman
tekrar edeceğini tam ola-
rak bilmediğimiz için, ge-
cikmeksizin tedbir
alınması gerektiğini düşü-
nüyoruz." dedi.

Güven, kuraklıkla mü-
cadelede en etkin çözüm-
lerden birinin, HES'lerin
üretim kapasitesinin kara-
sal ve yüzer güneş enerjisi
santralleriyle (GES) artırıl-
ması olduğunu belirterek,
"HES projelerinin üretim
kayıplarını telafi etmek için
yardımcı kaynak (hibrit)
üretim tesislerinin önü
açıldı." ifadesini kullandı.

Acil eylem planının ge-
rekliliğine vurgu yapan
Güven, enerji üretimine
tahsis edilen sahalara ait
hibrit izin süreçlerinin ve
bağlantı izinlerinin dağı-
tım bölgesi içinde kalmak
kaydıyla ve tek elden
alınmasının yaşanan sı-
kıntıları büyük ölçüde or-
tadan kaldıracağını
kaydetti.

Güven, Devlet Su İşle-

rinin (DSİ) hibrit enerji ya-
tırımlarına yönelik genel-
gelerini ve Türkiye
Elektrik İletim AŞ'nin
(TEİAŞ) kapasite kısıtla-
malarına ilişkin düzenle-
melerini uyumlu hale
getirmenin yatırımların
hızlanması için kritik ol-
duğunu, izin süreçlerinin
sadeleştirilip hızlandırıl-
masının sürdürülebilir
enerji üretimini destekle-
yeceğini anlattı.

hes'ler tarım iÇin 
stratejik rol

üstleniyor
HES'lerin sadece

enerji değil, tarımsal su-
lama açısından da önemli
role sahip olduğuna dik-
kati çeken Güven, şöyle
devam etti:

"HES projeleri, enerji
üretiminin yanı sıra, ta-

rımsal sulamaya da hiz-
met ediyor. Tarımsal faali-
yetteki su tüketiminin
kontrol altına alınabilmesi
için DSİ tarafından yatırım
programına alınan su-
lama modernizasyonu
projelerine hız verilmesi
büyük önem arz etmekte-
dir. Sulama modernizas-
yonu projelerinin
kapsamının genişletilme-
siyle, aynı suyu kullanan
tüm paydaşların adil şe-
kilde sudan faydalanması
sağlanmış olacaktır. DSİ
bu konuda çalışmalar
yapmaktadır."

Güven, yenilenebilir
enerji yatırımlarının çeşit-
lendirilmesinin Türkiye'nin
enerji arz güvenliğini güç-
lendireceğini dile getire-
rek, "Yenilenebilir enerji
kaynaklarının toplam

enerji üretimindeki payı
arttıkça, HES'lerin sis-
temdeki arz güvenliği ve
dengeleyici rolünün
önemi daha da artacak-
tır." dedi.

Kuraklıkla mücade-
lede gerekli önlemlerin
gecikmeden alınmasının
yalnızca tarımsal ve ya-
şamsal sürdürülebilirlik
açısından değil, aynı za-
manda enerji arz güven-
liği bakımından da hayati
önem taşıdığına vurgu
yapan Güven, şunları
kaydetti: "Yeni HES pro-
jelerinin önünün açılması,
ayrıca GES ve rüzgar

enerjisi santrali (RES) ya-
tırımlarına hız verilmesi
halinde, 32 bin 400 me-
gavatın üzerindeki kurulu
güce sahip HES projeleri,
toplam kurulu güç içinde
ikinci sıraya gerileyebilir.
Ancak bu durum, HES'le-
rin enerji arz güvenliği ko-
nusundaki önemini
azaltmaz. 

Aksine, yenilenebilir
enerji kaynaklarının Tür-
kiye enerji üretim pasta-
sındaki payı arttıkça,
HES'lerin sistemin arz
güvenliğindeki önemi ve
değeri daha da artacak-
tır." aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 1200 TL
Yıllık   : 1800 TL ZAYi iLANI: 500 TL

Yerel süreli yayın

: Burhan AKDEMİR
: Didem ALTINAY

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 2500 TL   + KDV 4000 TL  +KDV
YARIM 5000 TL   + KDV 7000 TL + KDV
TAM 7500 TL   + KDV     12000 TL + KDV

SÜRMANŞET
4500 TL + KDV

3 Temmuz 2025 PerşembeSayı: 6122

*1 Ocak 2025 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 16

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

Kuraklık riskine karşı hidroelektrik
santrallerine "hibrit çözüm" önerisi
Kuraklık riskine karşı hidroelektrik
santrallerine "hibrit çözüm" önerisi

Türkiye'nin çelik ürünleri ihracatı yüzde 9,2 arttı
Çelik ürünleri ihra-

catı, mayısta geçen yılın
aynı ayına göre miktar yö-
nünden yüzde 21,1 artışla
1,4 milyon ton, değer yö-
nünden ise yüzde 9,2 ar-
tışla 922,8 milyon dolar
oldu.

Türkiye Çelik Üreticileri
Derneği (TÇÜD), mayıs
ayına ilişkin çelik üretimi,
tüketimi ve dış ticaret veri-
lerini açıkladı.

Buna göre, Türkiye'nin
ham çelik üretimi, mayısta
geçen yılın aynı ayına göre
yüzde 2,8 azalışla, 3,1 mil-
yon ton olarak kayıtlara
geçti. Ocak-Mayıs döne-
minde ise üretim, yüzde
1,4 azalışla 15,4 milyon
ton seviyesinde gerçek-
leşti.

Nihai mamul tüketimi
de mayısta 2024'ün aynı
ayına kıyasla yüzde 1,1 ar-
tışla, 3,4 milyon tona
ulaştı. Yılın ilk 5 ayında

nihai mamul tüketimi ise
yüzde 4,7 azalışla, 15,5
milyon tona geriledi.Çelik
ürünleri ihracatı arttı

Çelik ürünleri ihracatı,
mayısta 2024 yılının aynı
ayına göre miktar yönün-
den yüzde 21,1 artışla 1,4
milyon ton, değer yönün-
den ise yüzde 9,2 artışla
922,8 milyon dolar oldu.

Ocak-Mayıs döne-
minde çelik ürünleri ihra-
catı, 2024 yılının aynı
dönemine göre miktar yö-
nünden yüzde 18 artışla
6,3 milyon ton, değer yö-
nünden ise yüzde 7,9 ar-
tışla, 4,3 milyar dolara
yükseldi.

Çelik ürünleri ithalatı
ise mayısta geçen yılın
aynı ayına göre, miktar yö-
nünden yüzde 24,6 artışla
1,9 milyon ton, değer yö-
nünden ise yüzde 0,1 aza-
lışla 1,3 milyar dolar oldu.

Ocak-Mayıs döne-

minde çelik ürünleri ithalatı
2024 yılının aynı dönemine
göre, miktar yönünden
yüzde 6 artışla 7,5 milyon
ton, değer yönünden ise
yüzde 5,1 azalışla 5,3 mil-
yar dolar olarak kayıtlara
geçti.

Geçen yılın ocak-
mayıs döneminde, yüzde
71 olan ihracatın ithalatı
karşılama oranı, 2025 yılı-
nın aynı döneminde yüzde
80,7 seviyesine yükseldi.

"ihracat 
pazarlarının

yeniden 
canlandırılması 

önem taşıyor"
Açıklamada, TÇÜD

Genel Sekreteri Veysel Ya-
yan'ın görüşlerine de yer
verildi. Türkiye'nin, ma-
yısta dünya çelik sektö-
rüne kıyasla daha düşük
bir küçülme gösterdiğini
belirten Yayan, üretimdeki
gerilemeye rağmen Türk

çelik sektörünün Avru-
pa'da birinci dünyada ye-
dinci en büyük konumda
olduğunu bildirdi.

Yayan, sahip olunan
yüksek kapasitenin, dam-
pingli fiyatlarla gerçekleşti-
rilen ithalat yüzünden
kullanılamadığı ve bu yüz-
den ithalatın kontrol altına
alınması gerektiğini vurgu-
layarak, şu değerlendir-
melerde bulundu:

"Çelik sektöründe ya-
şanacak yapısal sorunla-
rın, sanayinin diğer tüm

kollarına doğrudan etki et-
mesi kaçınılmazdır. Bugün
atılacak stratejik ve yapı-
sal adımların, yalnızca
sektörün değil, ülke eko-
nomisinin genel rekabet
gücünü de belirleyeceği
değerlendirilmektedir. Bu
kapsamda, dampingli it-
halata yönelik tedbir alın-
ması, Gümrük Birliği ve
serbest ticaret anlaşmala-
rının güncellenmesi yo-
luyla ihracat pazarlarının
yeniden canlandırılması
önem taşımaktadır." aa
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Bugün bir yakınınızla aranızda dengeyi yeniden kurmak ya
da ortak bir karar almak gündeme gelebilir. Özellikle karşı-
lıklı beklentilerin açıkça konuşulması sizi rahatlatacaktır. Bir
davet ya da teklif alırsanız, düşünmeden geri çevirmeyin.

Günlük temponuzda denge kurmakta zorlanabi-
lirsiniz ama küçük bir planlama gününüzü kurta-
rır. Yapılacak işler arasında öncelik sıralaması
yapmanız sizi rahatlatır. 

Bugün keyif aldığınız şeylere yönelmek size çok iyi gele-
cek; bir hobi ya da sizi mutlu eden küçük bir aktivite için
zaman yaratın. Sevdiklerinizle birlikte geçireceğiniz bir-
kaç saat moralinizi yükseltebilir. 

Evde huzur arayışınız ön planda; küçük bir düzen-
leme ya da ortam değişikliği size iyi gelecektir.
Aile bireyleriyle yapılacak bir konuşma, geçmişten
gelen bir gerilimi yumuşatabilir. 

Yakın çevrenizle iletişiminiz bugün belirleyici olabilir;
kırıcı ya da yüzeysel yaklaşımlardan uzak durmanız
gereken bir gün. Özellikle telefon, mesaj ya da sözlü
iletişimde daha özenli olmak fayda sağlar. 

Maddi konularda karar verirken acele etmemeniz ve
küçük detaylara dikkat etmeniz gerekebilir. Bugün ya-
pacağınız bir alışverişte ya da para alışverişinde karşılıklı
güvene dayalı bir denge kurmak önemli olacak. 

Bugün kendinizi daha görünür kılmak, ne hissettiğinizi
açıkça ifade etmek size iyi gelecek. Giyiminizden ko-
nuşma tarzınıza kadar her detay sizi yansıtacak ve
karşı tarafta olumlu bir izlenim bırakacaktır. 

Bugün kendi iç dünyanıza çekilme isteği hissedebilirsiniz;
sessizliğin size söyleyecekleri olabilir. Geçmişte yaşananları
yeniden değerlendirmek, içinizde kalmış bazı duyguları
onarmak için faydalı bir zaman.

Bir arkadaşınızla aranızdaki bağ güçlenebilir ya da
yeni biriyle tanışarak ortak bir amaç etrafında yakın-
lık kurabilirsiniz. Bugün ekip çalışmalarında uzlaştırıcı
bir rol üstlenmeniz fayda sağlayabilir. 

Gün içinde görünür olmak ve sorumluluk almak ön
planda olacak; çevreniz sizin fikirlerinize daha fazla
önem verebilir. Küçük bir başarı ya da takdir, kendinize
olan güveninizi tazeler. 

Bugün yeni bir bakış açısı kazanmanız mümkün; farklı düşün-
celer size yeni yollar açabilir. Eğitim, yayın ya da seyahatle ilgili
bir konuda güzel bir haber alabilirsiniz. Yarım kalan bir planı
yeniden gündeme almak için verimli bir gün.

Ortak bir konu ya da maddi paylaşım alanında bir
denge kurmak gerekebilir. Geçmişte sizi tedirgin eden
bir meseleye yeniden dönmek, bu kez daha yapıcı ola-
bilir. Güvendiğiniz birinin önerisi sizi ikna edebilir.

Cansu MERİÇ

MaRdİn'dE yaşamın ilk izlerinin sürüldüğü Ulu-
köy Mağarası'nda Paleolitik Çağ'a ait yeni buluntu-
lar gün yüzüne çıkarıldı.

Kızıltepe ilçesinde birçok medeniyetin izlerinin
görüldüğü Gurs Vadisi'ndeki Uluköy Mahallesi'nde
bulunan mağarada, Mardin Müze Müdürlüğü baş-
kanlığında başlatılan kurtarma kazılarının üçüncü
sezonu yapılıyor.

Mardin Artuklu Üniversitesi (MAÜ) Edebiyat Fa-
kültesi Arkeoloji Bölümü Öğretim Üyesi Doç. Dr.
Ergül Kodaş başkanlığında 3 yıl önce bölgede yapı-
lan yüzey araştırması sonucu tespit edilen mağa-
rada, kazılar titizlikle yürütülüyor.

MAÜ Edebiyat Fakültesi Arkeoloji Bölümü Öğre-
tim Üyesi Doç. Dr. Kodaş, Antropoloji Bölümünde
Araştırma Görevlisi Dr. Çağdaş Erdem, Antropolog
Dr. Birkan Gülseven, Dr. Charlotte Labedan Kodaş,
Dr. Mübarek İpek, Öğretim Görevlisi Onur Dinç,
Araştırma Görevlisi Bahattin İpek, arkeologlar Meh-
met Şan,Samet Akatay, Hatip Aksin, Esra Acar ve
Rüstem Cin'in yürüttüğü kazılarda yeni buluntulara
ulaşıldı.

Bu yıl 23 metre uzunluğa, 16 metre derinliğe
sahip mağarada yapılan kazılarda, daha derine inen
ekipler, Paleolitik Çağ'a ait silahlar, kazıyıcılar, in-
sanların avladıkları hayvanlara ait kemik kalıntıları-
nın yanı sıra bu yıl ilk kez obsidyen aletlerin de
olduğu buluntular elde etti.

Buluntuların, Mardin Müzesi bünyesinde kurulan
restorasyon konservasyon ve analiz laboratuvarında
uzmanlar tarafından temizlenerek analizleri yapılıyor.

Kazının bilimsel danışmanı Doç. Dr. Ergül Kodaş,
AA muhabirine, 2022'de bölgede yaptıkları yüzey
araştırmasında Uluköy Mağarası'nın tespit edildi-
ğini, bazı yerler tahribata uğradığı için de 2023'te
Kültür Varlıkları ve Müzeler Genel Müdürlüğü tara-
fından Mardin Müzesi başkanlığında kurtarma kazı-
larının başlatıldığını anımsattı.

Bu sezon geçmiş yıllarda başlattıkları alanlarda
kazıları devam etmeye, verileri güçlendirmeye ve
anlamlandırmaya çalıştıklarını kaydeden Kodaş,
özellikle Orta Paleolitik dönemin başı ve Erken Üst
Paleolitik ile ilgili çok sayıda yeni veriye ulaştıklarını
söyledi.

Bunlar arasında hayvan kemiklerinin çok önemli
olduğunu bildiren Kodaş, o dönemin faunasını ve
iklimini anlayabilmeleri açısından çok sayıda da
yontma taş aletin ortaya çıktığını anlattı.

Yeni buluntular arasında obsidyen aletlerin de
yer aldığını vurgulayan Kodaş, şöyle konuştu:

"Obsidyenin değiş tokuş malzemesi olarak Geç
Paleolitik dönemde kullanıldığını düşünüyorduk.
Uluköy Mağarası'nda Orta Paleolitik dönem başla-
rında bulduğumuz tabakada ortaya çıkan obsidyen
aletler aslında bu sirkülasyonun Anadolu'da, milat-
tan önce 160 binle 200 bin yıl kadar daha eskiye gi-
debileceğini göstermesi açısından çok önemli. Bu
sadece Mardin bölgesi için değil tarih öncesi dö-
nemde yakın doğuda obsidyen ticaretinin oldu-
ğunu, insan sirkülasyonunun yaşandığını
göstermesi açısından çok kıymetli."

Mağara kazılarının yüzyıllar sürdüğünü, Türki-
ye'de de 60-70 yıldır kazıların yapıldığı alanların bu-
lunduğunu aktaran Kodaş, Uluköy Mağarası'nın çok
yeni bir kazı olmasına rağmen önemli buluntulara
ulaştıklarına dikkati çekti. aa

Yaşamın ilk izlerinin araştırıldığı mağarada
Paleolitik Çağ'a ait yeni buluntulara ulaşıldı

ŞEHzadELER Beledi-
yesi tarafından düzenle-
nen yaz dönemi kursları
bugün itibariyle başladı. 2.
sınıftan 6. sınıfa kadar top-
lam 270 öğrenci; dil,
sanat, teknoloji ve kişisel
gelişim alanlarında eğitim

almaya başladı.
Şehzadeler Beledi-

yesi’nin çocukların yaz ta-
tilini verimli geçirmeleri
amacıyla her yıl düzenle-
diği yaz dönemi kursları
bu yıl da yoğun ilgi gördü.
2. sınıftan 6. sınıfa kadar

olan öğrencilere yönelik
hazırlanan kurs programı,
270 öğrencinin katılımıyla
başladı.

Kurs kapsamında öğ-
rencilere İngilizce, Al-
manca, bilgisayar, akıl ve
zeka oyunları, yaratıcı ya-

zarlık atölyesi, drama ve
müzik dersleri veriliyor.
Haftada iki gün olarak
planlanan eğitimlerde öğ-
renciler, sabah ya da öğle
gruplarından birini tercih
ederek derslere katılım
sağlayabiliyor. Şehzadeler
Belediyesi, bu kurslarla
öğrencilerin hem akade-
mik hem de sosyal geli-
şimlerini desteklemeyi
amaçlıyor. Alanında
uzman eğitmenler eşli-

ğinde yürütülen program,
yaz tatilini öğrenerek de-
ğerlendirmek isteyen öğ-
renciler için önemli bir
fırsat sunuyor. 

Ayrıca, 7. ve 8. sınıf
öğrencileri için 11 Ağus-
tos’ta başlayacak olan
LGS hazırlık kursları ve
devam eden bağlama,
keman, piyano yaz dö-
nemi boyunca çocuklara
destek olmaya devam
edecek. Haber merkezi

Şehzadeler Belediyesi
yaz kursları başladı
Şehzadeler Belediyesi
yaz kursları başladı

UŞaK Kızılay Kan Mer-
kezi tarafından Manisa’nın
Selendi ilçesinde düzenle-
nen kan bağışı kampanya-
sında 40 ünite kan
toplandı. Manisa’nın Se-
lendi ilçesinde Uşak Kızılay
Kan Merkezi tarafından
kan bağışı kampanyası dü-
zenlendi. 18-65 yaş arasın-
daki vatandaşların yoğun
ilgi gösterdiği bağışta va-
tandaşlara test yapıldıktan
sonra kan bağışları alındı.
Gönüllüler kan vermenin
yanında sağlık kontrolün-
den de geçmiş oldu. Gün

boyu süren çalışmada top-
lam 40 ünite kan toplandığı
açıklandı.  

Selendi halkının du-
yarlılığından mutlu olduk-
larını ifade eden Kızılay
Uşak Kan Merkezi yetkili-
leri, "Ülkemiz genelinde
özellikle kanamalı acil has-
talar için toplanan kan ba-
ğışına vatandaşlarımız
yoğun ilgi gösteriyor. Bu
bizleri çok memnun edi-
yor. Kan acil ihtiyaç değil,
sürekli ihtiyaç. Kan ver he-
diyen hayat olsun" dedi.
İHa

Selendili vatandaşlar kan bağışladı

Kadın ve Demokrasi
Vakfı'nın (KADEM) temsil-
cilikler arası değerlen-
dirme programında
Manisa Temsilciliği, “Bay-
rak Taşıyıcı Temsilcilik” un-
vanıyla üst üste dördüncü
kez 5 yıldız ödülüne layık
görüldü.

KADEM Manisa Tem-

silciliği, bir kez daha başa-
rıya imza attı. KADEM
Genel Merkezi tarafından
düzenlenen Temsilcilik
Kampı kapsamında yapı-
lan değerlendirmede Ma-
nisa Temsilciliği, 5 yıldız
alarak “Bayrak Taşıyıcı
Temsilcilik” unvanını ko-
rudu.

Türkiye genelindeki 55
il temsilciliğinin perfor-

manslarının ölçüldüğü
TEMKA (Temsilcilik Kap-
asite Geliştirme Programı)
değerlendirmesinde
KADEM Manisa, en yük-
sek puan aralığını elde etti.
Değerlendirme sürecinde
proje üretimi, gönüllü katı-
lımı, eğitim faaliyetleri,
saha çalışmaları, kurumsal
iş birlikleri ve temsilcilik
yapısı gibi çok sayıda kri-
ter esas alındı.

Manisa ekibi özellikle
kadınların toplumsal ha-
yatta daha etkin rol alma-
sını hedefleyen projelerle

ve “aile yılı” kapsamında
gerçekleştirdiği bilinçlen-
dirme faaliyetleriyle öne
çıktı.

“BU ÖdÜL, 
GÖnÜLdEn 

ÇaLıŞan BİR EKİBİn 
BaŞaRıSı”

Konuyla ilgili açıklama
yapan KADEM Manisa İl
Temsilcisi Özlem Akar İş-
yapan şunları ifade etti:
“Bu başarı, yalnızca bir
unvan değil; Manisa’da
gönülden çalışan bir eki-
bin, sahaya inen bir vizyo-
nun ve kadının gücüne

inanan herkesin ortak
emeğinin sonucudur. Biz
KADEM Manisa olarak,
kadın, aile ve toplumsal
bilinç alanlarında yürüttü-
ğümüz tüm faaliyetlerde
sahaya dokunmaya,
çözüm üretmeye ve iz bı-
rakmaya devam edece-
ğiz.”

KADEM Manisa, önü-
müzdeki dönemde kadın-
ların sosyal, kültürel ve
ekonomik alanda daha
fazla yer almasını sağlaya-
cak projelerle çalışmalarını
sürdürmeyi hedefliyor.

KADEM Manisa’ya dördüncü kez
5 yıldızlı ödül!
KADEM Manisa’ya dördüncü kez
5 yıldızlı ödül!
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MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi, kentin dört bir yanında
yol yapım ve asfaltlama çalış-
malarını aralıksız sürdürüyor.
Büyükşehir Belediye Başkanı
Besim Dutlulu’nun “Hizmette
aksama olmadan devam” yö-
nündeki talimatıyla, uzun yıllar-
dır beklenen yollar tek tek
programa alınarak yenileniyor.
Son olarak Ahmetli, Demirci
ve Salihli ilçelerinde
gerçekleştirilen as-
falt çalışmaları,
mahalle sakin-
leri tarafından
memnuni-
yetle karşı-
landı.

Vatan-
daşların
yaşam kalite-
sini artıracak
yatırımlara devam
eden Manisa Büyük-
şehir Belediyesi Fen İşleri
Dairesi Başkanlığı ekipleri; Ah-
metli Dereköy, Demirci Öksüzlü
ve Salihli Kemer-Kale mahalle-
lerinde asfalt çalışmalarını ta-
mamladı. Mahalle muhtarları ve

vatandaşlar, yapılan hizmetler
için memnuniyetlerini dile ge-
tirdi.

“SÖZLERİNİ TUTTULAR, 
ARKASINI GETİRDİLER”

Ahmetli Dereköy Muhtarı
Ramazan Kozan, “Ahmetli’den
Dereköy’e piknik alanına geli-
yor vatandaşlar. Yol dar olduğu
için çok sorun çıkıyordu, çok

bozuktu. Büyükşehir’e di-
lekçe verdim. Ferdi

Başkan’ımız da
söz verdi yap-

mak için.
‘Söz, bu yo-
lunu en
güzel şe-
kilde yapa-
cağım’
dedi. Ferdi

Başkan’ımıza
Allah rahmet

eylesin, Besim
Başkan’ımız onun

sözünü tuttu, o gitti diye
bırakmadılar, arkasını getirdiler.
Sağ olsunlar, var olsunlar. Yolu-
muz çok güzel oldu ve geniş
oldu. Ahmetli halkına, Dereköy
halkına, vatandaşlarımıza hayır-

lısı olsun” diye konuştu. 
“YILLARDIR 

BEKLEDİĞİMİZ YOLLAR 
ARTIK YAPILIYOR”

Demirci Öksüzlü Mahalle
Muhtarı Hasan Basri Bozkurt,
“Yıllardır beklediğimiz yollar
artık yapılıyor. Büyükşehir Bele-
diyesi ekipleri taleplerimize du-
yarlılıkla yaklaşıyor. İlgililer her
zaman bizimle iletişim halinde.
Emeği geçen herkese teşekkür
ediyoruz” dedi.

Salihli Kemer Mahalle Muh-
tarı Mehmet Kırcalı da yaklaşık
12 kilometrelik asfalt çalışması-
nın bölge halkını memnun etti-
ğini belirterek, “Burası Kemer
Damları, Kale Mahallesi ve Yaz-
dağı yol ayrımı hattı. Ekipler sı-
cağa rağmen özverili şekilde
çalışıyor. Büyükşehir Belediyesi
yönetimine, emeği geçen her-
kese teşekkür ederiz” diye ko-
nuştu.

“GİTTİĞİ YERDEN BİZİ 
GÖRÜYORDUR”

Salihli Kale Mahallesi Muh-
tarı Yıldıray Bozdağ, “Sağ ol-
sunlar, Ferdi Başkan’ımızın
verdiği sözü tuttular. Kendi gö-

remedi, ama gittiği yerden bizi
görüyordur, buna eminim. Asf-
altımız yapıldı. Bütün belediye
yöneticilerine, çalışanlara hep-
sine teşekkür ediyorum” dedi. 

Demirci Öksüzlü Mahalle
Muhtarı Hasan Basri Bozkurt,
“Yapılan hizmetlerden memnu-
nuz, bir sıkıntımız yok. Şu işi-
miz var dediğimiz zaman
ilgileniyorlar. Emeği geçen her-
kese, tüm ekiplere teşekkür
ediyorum. Taleplerimizi bugün
yapamasalar bile yarın yap-
maya çalışıyorlar” ifadelerini

kullandı.
“KENTİN DÖRT BİR

YANINDA 
ÇALIŞMALARIMIZI 
SÜRDÜRÜYORUZ”

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Fen İşleri Dairesi Başkan-
lığı Şantiyeler Koordinatörü
Fatih Nakışçı, dört ayrı böl-
gede eş zamanlı asfalt çalış-
ması yürütüldüğünü belirterek,
“Demirci Öksüzlü grup yo-
lunda 20 kilometrelik yolun ilk
2 kilometrelik etabını tamam-
ladık. Ahmetli Dereköy’de 3

kilometrelik emisyonlu çift
kaplama asfalt, Salihli Kemer
bandında 5 kilometrelik ikinci
kat kaplama ve Akhisar Top-
luca grup yolunda da 2 kilo-
metrelik sathi kaplama
çalışması yapıyoruz.Başkanı-
mız Besim Dutlulu’nun tali-
matları doğrultusunda, kent
genelinde vatandaşlarımızın
uzun süredir beklediği yolları
birer birer hayata geçiriyoruz.
Ekiplerimiz sahada yoğun
tempoyla çalışıyor” dedi.
Haber merkezi

MANİSA Büyükşehir Bele-
diyesi, yaz aylarında artış gös-
teren sinek, böcek, kene gibi

vektör kaynaklı sorunlara karşı
sahadaki çalışmalarını sürdü-
rürken mahalle muhtarlarıyla da

iş birliğini güçlendirmeye
devam ediyor. Bu kapsamda,
Veteriner İşleri Dairesi Başkanlı-
ğı’na bağlı Vektörlerle Müca-
dele Şube Müdürü Veteriner
Hekim Uğur Dilik, merkez ma-
halle muhtarlarını ziyaret etti.

İbrahim Çelebi, Kuyualan,
Arda ve Dinçer mahallelerini
kapsayan ziyaretlerde muhtar-
larla bir araya gelen Dilik, yü-
rütülen ilaçlama çalışmaları
hakkında bilgi verdi. Görüş-
melerde muhtarlar da vektör-
lerle mücadele konusunda
yaşadıkları sorunları ve talep-
lerini dile getirdi. Büyükşehir
Belediyesi olarak gelen her
bildirimi hızla değerlendirdikle-

rini belirten Uğur Dilik, “Vatan-
daşlarımızdan gelen şikayet-

lere ekiplerimiz en geç bir gün
içinde müdahale ediyor. İlaç-

lama faaliyetlerimiz yıl boyunca
aralıksız şekilde devam ediyor”
dedi.

GÜÇLÜ İLETİŞİM İLE 
HIZLI MÜDAHALE 
AMAÇLANIYOR

Ziyaretlerde muhtarlara si-
neklerle mücadele konusunda
hazırlanan broşürler de dağı-
tıldı. Broşürlerde sivrisineklerle
bireysel mücadele yöntemle-
rine dair bilgilere yer verildi. Ya-
pılan ziyaretlerle Büyükşehir
Belediyesi ve mahalle muhtar-
ları arasındaki iletişimin kuvvet-
lendirilmesi, sahadaki
çalışmaların daha verimli ve
hızlı şekilde yürütülmesi amaç-
lanıyor. Haber merkezi

Büyükşehir, vektörlerle mücadele için muhtarlarla buluştu

Sözler tutuluyor yollar yenileniyorSözler tutuluyor yollar yenileniyor
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ÇocuKlarda sık hasta-
lanma durumunun genellikle
düşük bağışıklık nedeniyle
olabileceğini belirten Çocuk
Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı
Dr. Dinçer Çelik, "Bir çocuğun
sık hastalanmasının ardında
birçok neden olabilir, ancak en
yaygın nedenlerden biri bağı-
şıklık sisteminin yeterince
güçlü olmamasıdır. Yüksek
şeker ve trans yağ içerikleri,
bağışıklık hücrelerinin çalış-
masını engeller" dedi. 

Çocuk Sağlığı ve Hastalık-
ları Uzmanı Dr. Dinçer Çelik,
çocuklarda bağışıklık güçlen-
dirmenin yolları hakkında açık-
lamalarda bulundu. 

Çocuklarda sık hasta-
lanma durumunun düşük ba-
ğışıklık nedeniyle olabileceğini
söyleyen Uzm. Dr. Çelik, "Bir
çocuğun sık hastalanmasının
ardında birçok neden olabilir,
ancak en yaygın nedenlerden
biri bağışıklık sisteminin yete-
rince güçlü olmamasıdır.

Ancak tek başına bu da
yeterli bir açıklama olmayabi-
lir. Çocukların yaşına, çevresel
faktörlere, beslenme düze-
nine, uyku kalitesine ve maruz
kaldıkları mikroplara göre de

hastalanma sıklıkları değiş-
kenlik gösterir" diye konuştu. 

Çocuklarda bağışıklığın
öneminden bahseden Uzm.
Dr. Çelik, "Bağışıklık sistemi,
vücudu bakteri, virüs, mantar
ve parazit gibi zararlı mikroor-
ganizmalardan korur. 

Çocukluk çağında bu sis-
tem henüz tam olgunlaşma-
dığı için enfeksiyonlara daha
açık olabilir. Güçlü bir bağışık-
lık sistemi, hastalıklardan ko-
runmada, hastalıkların daha
hafif atlatılmasında ve iyileş-
menin hızlanmasında kritik rol
oynar" şeklinde konuştu. 

"oKul ÇağındaKi
ÇocuKlarda

diKKat edilMesi
gereKenler" 

Uzm. Dr. Çelik, okul ça-
ğındaki çocuklarda bağışıklı-
ğın güçlenmesi için şu
önerilerde bulundu: 

"Düzenli ve dengeli bes-
lenme, yeterli uyku (ilkokul ça-
ğında 9-11 saat), bol su
tüketimi, fiziksel aktivite (gün-
lük en az 1 saat), hijyen eğitimi
(el yıkama alışkanlığı), kalaba-
lık ortamlarda hasta bireyler-
den uzak durma ve aşılama
takviminin eksiksiz olması." 

"bağışıKlığı artıran 
öneriler" 

Uzm. Dr. Çelik, bağışıklığı
güçlendiren bazı önerilerini şu
şekilde sıraladı: 

"C vitamini içeren besinler;
turunçgiller, çilek, kivi, biber. D
vitamini kaynakları; yumurta,
balık, güneş ışığı. 

Probiyotikler; yoğurt, turşu
(ev yapımı). Antioksidan zengini
besinler; yaban mersini, ceviz,
zeytinyağı.

Protein kaynakları; yumurta,
kırmızı et, tavuk, baklagiller.
Çinko içeren gıdalar; kabak çe-
kirdeği, kırmızı et, mercimek,
deniz kabukluları." 

Uzm. Dr. Çelik, bağışıklığa
iyi gelen bazı vitaminleri şöyle
açıkladı: "C vitamini; antioksi-
dan etkisiyle bağışıklığı güçlen-
dirir. D vitamini; eksikliği
enfeksiyonlara açık hale getirir.
A vitamini; mukoza sağlığı için
önemlidir.

E vitamini; serbest radikal-
leri temizler. Çinko ve selen-
yum; bağışıklık hücrelerinin
aktivitesini artırır." 

Uzm. Dr. Çelik, "Bu vita-
minlerin kullanımı mutlaka dok-
tor önerisiyle olmalıdır. Fazlası
zararlı olabilir" dedi. 

"uzaK durulMası 
gereKen besinler"

Uzak durulması gereken
besinlere değinen Uzm. Dr.
Çelik, " Şekerli yiyecek ve içe-
cekler (bağışıklık hücrelerini
baskılar), aşırı tuzlu ve işlenmiş
gıdalar, gazlı içecekler, hazır
paketli atıştırmalıklar, aşırı fast
food tüketimi bağışıklık siste-
mini olumsuz etkiler" şeklinde
konuştu. 

"HalK arasında 
doğru bilinen

yanlışlar" 
Halk arasında yaygın tercih

edilen, dikkat edilmesi gereken
uygulamalardan bahseden
Uzm. Dr. Çelik, "Sarımsak ye-
dirme zorunluluğuna özellikle

dikkat edilmelidir. Faydalı olabi-
lir ama çocuğun yaşına, mide
yapısına dikkat edilmelidir. 

Balı 1 yaş altına vermek
olumsuz sonuçlara neden ola-
bilir. Botulizm riski taşır, kesin-
likle verilmemelidir. Bitki
çaylarının aşırı ve rastgele veril-
mesi risklidir. Bazı otlar toksik
olabilir veya ilaçlarla etkileşime
girebilir" açıklamasında bu-
lundu. 

"5-10 yaş arasındaKi 
ÇocuKlar iÇin 1-1.5 
litre su tüKetiMi 

idealdir" 
Su tüketimin de önemini

vurgulayan Uzm. Dr. Çelik, "Su,
toksinlerin atılması, hücrelerin
düzgün çalışması ve mukozala-

rın nemli kalması için elzemdir.
Günlük su ihtiyacı yaşa, kiloya
ve fiziksel aktiviteye göre deği-
şir ama ortalama 5-10 yaş ara-
sındaki çocuklar için 1-1.5 litre
idealdir" diye konuştu. 

Fast food ve abur cubur
tüketiminin etkilerinden bahse-
den Uzm. Dr. Çelik, "Yüksek
şeker ve trans yağ içerikleri,
bağışıklık hücrelerinin çalışma-
sını engeller. Lif ve vitamin ek-
sikliği, bağırsak sağlığını
(dolayısıyla bağışıklığı) bozar.
Obezite riski, bağışıklık sistemi
üzerinde baskı oluşturur. İnfla-
masyonu (iltihabı) artırır, bu da
vücudu enfeksiyonlara açık
hale getirir" ifadelerini kullandı.
iHa

"Çocuğunuz sık hastalanıyorsa bağışıklık
sistemi güçsüz olabilir"
"Çocuğunuz sık hastalanıyorsa bağışıklık
sistemi güçsüz olabilir"

Mide rahatsızlığı olanlar,
genellikle çareyi "mide koru-
yucu" olarak bilinen ilaçlarda
arıyor. Genellikle alanında
uzman hekimlere danışılma-
dan, bilinçsiz bir şekilde tüketi-
len bu ilaçların göründüğü
kadar masum olmadığına dik-
kat çeken Gastroenteroloji Bö-
lümü’nden Doç. Dr. Süleyman
Günay, "Mide koruyucu ismini
hak etmiyor. Bilinçsiz kullanı-
mında ciddi sağlık sorunlarına
yol açabilir" diyerek uyarıda bu-
lundu.   

Mide koruyucu hapların
uzman bir hekim önerisi olma-
dan tüketilmesi, halk arasında
yaygın olarak görülen yanlış
ilaç kullanımlarından biri. Va-
tandaşın mide rahatsızlıkları

nedeniyle yöneldiği bu ilaçların
aslında göründüğü kadar
masum olmadığını ve olumsuz
yan etkileri olabileceğini akta-
ran Gastroenteroloji Uzmanı
Doç. Dr. Süleyman Günay,
"Mide koruyucu ismini hak et-
miyor. Günlük pratikte mide ko-
ruyucu olarak bilinen ilaçlar,
özellikle proton pompa inhibi-
törleri (PPİ) olarak adlandırılan
bir ilaç grubunu kapsar.

Bu ilaçlar, mide asidini
azaltarak reflü,  ülser ve bazı
ilaçların mideye zarar verici et-
kilerine karşı koruma sağlamak
amacıyla kullanılır.

Ancak halk arasında bu
ilaçların zararsız bir koruyucu
gibi görülmesi ve hekim önerisi
olmadan uzun süreli kullanıl-

ması, ciddi sağlık sorunlarına
yol açabilir" dedi. 

ilacın adı 
yanılsaMaya

neden oluyor 
"Mide koruyucu" ifadesinin

yanlış bir algıya sebebiyet ver-
diğinin altını çizen Doç. Dr. Sü-
leyman Günay, "Mide koruyucu
ifadesi, bu ilaçların yanlışlıkla
her derde deva ya da tamamen
zararsız olduğu algısını doğura-
biliyor. Oysa bu ilaçların uzun
süreli ve kontrolsüz kullanımı
ciddi yan etkiler oluşturabilir"
diye konuştu.

İlacın yan etkileri hakkında
bilgi veren Doç. Dr. Süleyman
Günay, "Vitamin ve mineral
emilim bozuklukları (özellikle
B12, demir, magnezyum);
kemik erimesi ve kırık riskinde
artış, clostridium difficile gibi
bağırsak enfeksiyonlarına yat-
kınlık, böbrek fonksiyonlarında
bozulma ve kronik böbrek has-
talığı riski, bağırsak florasında
bozulma ve bağışıklık sistemi-
nin zayıflaması gibi sorunlara
neden olabilir" sözlerini kay-
detti. Doç. Dr. Süleyman
Günay, "Mide asidi, vücudun

doğal bir savunma mekaniz-
masıdır. Zararlı mikroorganiz-
maları yok eder ve sindirimi
başlatır. Bu asidin uzun süre
baskılanması, bağışıklık sis-
temi, kemik sağlığı ve besin
emilimi gibi bir çok sistemi
olumsuz etkileyebilir" mesajını
verdi.  

sırf MideM zarar 
görMesin diye 

başlaMaK yanlış 
Mide koruyucu ilaçların

doktor kontrolünde ve gerekli
olduğunda tüketilmesi gerekti-
ğini belirten Doç. Dr. Süleyman
Günay, uzun süreli NSAİİ (ağrı
kesici) kullanan hastaların, aktif
mide veya onikiparmak bağır-
sağı ülseri olan kişilerin ve reflü
nedeniyle tedavi gören hastala-
rın (belirli bir süre için) bu ilaç-
ları kullanabileceğini söyledi.
Doç. Dr. Süleyman Günay,
"Ancak sağlıklı bireylerde rutin
olarak kullanılması tıbben öne-
rilmez. Özellikle, sırf ‘midem
zarar görmesin’ düşüncesiyle
koruyucu amaçla başlanan
mide ilaçları, uzun vadede fay-
dadan çok zarar getirebilir" ifa-
delerini kullandı. 

MutlaKa
gastroenteroloji 

uzManına danışılMalı 
İlaç tüketimi konusunda

toplumsal bilinçlenmenin art-
ması gerektiğinin altını çizen
Doç. Dr. Süleyman Günay, söz-
lerine şöyle devam etti: "Bu
ilaçların güvenli olduğu düşün-
cesi yanıltıcıdır. 'Koruyucu' ifa-
desi, ilaçların risksiz olduğu
anlamına gelmez. Mide asidi,
bağışıklık ve sindirim sistemi
için gereklidir. Onu sürekli bas-
kılamak, zararlı sonuçlar doğu-
rabilir. Her ilacın olduğu gibi bu
ilaçların da doğru hasta, doğru

doz ve doğru süre ile kullanıl-
ması gerekir. Özellikle reçetesiz
temin edilerek başlanan uzun
süreli mide koruyucu kullanım-
ları sakıncalıdır. Sağlık okurya-
zarlığının artması, ilaçların
yalnızca doktor önerisiyle ve
kontrolünde kullanılması gerek-
tiğinin anlaşılması açısından
son derece önemlidir. Mide ra-
hatsızlığı şikayetleri olan hasta-
ların mutlaka bir
gastroenteroloji uzmanına baş-
vurması, gerekirse endoskopi
ile değerlendirme yapılması
daha doğru bir yaklaşım ola-
caktır." iHa

"Mide koruyucu ismini hak etmiyor""Mide koruyucu ismini hak etmiyor"

Bu sendrom her 10 kadından birinde görülüyor
Kadın Hastalıkları Doğum

ve Tüp Bebek Uzmanı Doç. Dr.
Nefise Nazlı Yenigül, adet dü-
zensizliği, tüylenme ve kilo
kontrolünde zorlukla kendini
belli eden polikistik over sen-
dromunun, zamanında fark
edilmemesi halinde diyabetten
kalp hastalıklarına kadar birçok
ciddi sağlık sorununa yol açtı-
ğını söyledi. 

Kadın Hastalıkları Doğum
ve Tüp Bebek Uzmanı Doç. Dr.
Nefise Nazlı Yenigül doğurgan-
lık çağındaki her 10 kadından
birinde görülen polikistik over
sendromu (PCOS) hakkında
önemli bilgiler verdi.

PCOS'un kadın sağlığını
pek çok açıdan tehdit eden
yaygın bir hormon bozukluğu
olduğunu belirten Doç. Dr. Ye-
nigül, "Bu sendrom yumurt-
lama düzensizlikleri, erkeklik
hormonlarının artışı ve yumur-
talıklarda çok sayıda küçük yu-
murtanın bulunması ile kendini
gösteriyor.

En sık karşılaştığımız belirti-
ler arasında adet düzensizliği,
yüzde ve vücutta tüylenme ar-
tışı, akne, saç dökülmesi, kilo
alımı ve kilo vermede zorlanma
yer alıyor" dedi. 

Polikistik over sendromu-

nun tek bir nedene bağlı geliş-
mediğine dikkat çeken Doç. Dr.
Yenigül "Hem genetik yatkınlık
hem de çevresel faktörler rol
oynamaktadır.

Ailede PCOS öyküsü olan
bireylerde risk daha yüksektir.
Bunun yanı sıra insülin direnci,
sağlıksız beslenme alışkanlık-
ları, fazla kilo ve hareketsiz
yaşam tarzı bu tabloyu ağırlaş-
tırabilir" diye konuştu. 

"MetabolizMayı da 
etKiliyor

psiKolojiyi de" 
PCOS'un yalnızca üreme

sistemini değil, tüm vücut sağ-
lığını etkilediğini vurgulayan

Doç. Dr. Yenigül, bu sendro-
mun her kadında farklı belirti-
lerle ortaya çıkabildiğini
söyledi. 

Hormonal dengesizlikler, si-
vilce ve tüylenmenin yanı sıra
adet düzensizlikleri, kilo yöneti-
minde zorlanma ve psikolojik
etkiler görülebildiğini; bazı ka-
dınlarda ise yumurtlama bo-
zukluğu nedeniyle çocuk sahibi
olmanın zor bir hale geldiğini
ifade etti. 

PCOS tanısında en az iki
kriterin dikkate alındığını belir-
ten Doç. Dr. Yenigül, "Yumurt-
lama bozukluğu, erkeklik
hormonlarında artış ve yumur-

talıklarda çok sayıda küçük yu-
murta varlığı tanıyı destekler.
Ancak ilk adetin ardından
geçen ilk 8 yıl içinde genç kız-
lara bu tanının hemen konul-
ması önerilmemektedir.

Bu dönemde belirtilere yö-
nelik yaklaşım tercih edilmeli-
dir" dedi. Tanıdan önce tiroid
ve diğer hormonal hastalıkların
dışlanması gerektiğini de sözle-
rine ekledi. 

"doğurganlıK 
sorunları genelliKle 

tedavi edilebiliyor" 
PCOS tedavisinin kişisel

ihtiyaçlara göre düzenlenmesi
gerektiğini anlatan Doç. Dr. Ye-

nigül "Tedavide ilk basamak
yaşam tarzı değişikliğidir.

Sağlıklı beslenme ve egzer-
siz, tedavinin temelini oluştu-
rur. 

Adet düzeni ve tüylenme
sorunlarında doğum kontrol
hapları, metabolik sorunlarda
destek tedaviler kullanılabilir.

Doğurganlık isteği olan
hastalarda ise yumurtlamayı
uyaran ilaçlar ya da tüp bebek
gibi yöntemlere başvurulabilir"
diye konuştu. 

PCOS'un yumurtlama bo-
zukluğu nedeniyle infertilite
riskini artırabildiğine değinen
Doç. Dr. Yenigül bu durumun
genellikle başarıyla tedavi edi-
lebildiğini söyledi. Yumurtla-
mayı başlatmak için kullanılan
ilaç tedavileri ve aşılama gibi
yöntemlerin ilk basamakta uy-
gulanabildiğini anlatarak gere-
kirse hormon tedavileri ya da
tüp bebek prosedürlerinin
devreye girdiğini ve böylece
çoğu kadının sağlıklı şekilde
gebe kalabildiğini ifade etti. 

"yaşaM tarzı 
değişiKliği 

tedavinin teMelidir" 
Bu sendromun uzun va-

dede kontrol altına alınabil-
mesi için sağlıklı yaşam

alışkanlıklarının büyük önem
taşıdığını vurgulayan Doç. Dr.
Yenigül, "Sağlıklı beslenme ve
düzenli egzersiz, yalnızca adet
düzenini değil, hormon den-
gesini, insülin direncini ve psi-
kolojik durumu da olumlu
etkiler. 

Kişiye özel, sürdürülebilir
bir beslenme planı en doğru
yaklaşımdır.

Küçük bir kilo kaybı bile
yumurtlama düzenini olumlu
yönde etkileyebilir" açıklama-
sında bulundu. 

"uzun vadede 
ciddi 

sağlıK sorunları
gelişebilir" 

Polikistik over sendromu-
nun zamanla bazı kronik has-
talıkların gelişmesine zemin
hazırlayabildiğini belirten Doç.
Dr. Yenigül şunları dile getirdi: 

"Tip 2 diyabet, hipertansi-
yon, kalp hastalıkları, uyku ap-
nesi ve rahim içi kanseri gibi
riskler artmaktadır. 

Ayrıca depresyon, kaygı
bozuklukları ve yeme bozuk-
lukları da sık görülebilir. 

Bu nedenle düzenli hekim
kontrolleri, kan testleri ve
yaşam tarzı düzenlemeleri ol-
dukça önemlidir.” iHa
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Manisa Futbol Kulübü, yeni
sezon hazırlıklarını dün gerçekleştir-
diği çift antrenmanla sürdürdü.

Trendyol 1. Lig’de mücadele eden
Manisa Futbol Kulübü, 2025-2026
sezonu hazırlıklarını sürdürüyor Fikri
Bayrıl Spor Tesisleri’nde Teknik Di-
rektör Taner Taşkın yönetiminde ger-

çekleşen çift antrenmanla yeni sezona
hazırlanan Siyah-beyazlılar, sabah an-

trenmanında Pas çalışması ve dar alan
oyunları oynadı. 

Manisa ekibi, akşam antrenmanında ise
ısınma hareketlerinin ardından top kapma

oyunu ve dar alan çalışması gerçekleş-
tirdi.

Manisa Futbol Kulübü, yarın ya-
pacağı antrenmanla yeni sezon

hazırlıklarını sürdürecek.

Manisa FK’da tempo yüksekManisa FK’da tempo yüksek

Manisa Büyükşehir Belediyespor Kulübü Hentbol Takımı,
2025-2026 sezonu kadro yapılanması kapsamında yeni bir
transfere imza attı. Geçtiğimiz sezon Kırşehir BBSK forması
giyen milli kaleci Gülbahar İkiahırlı, Manisa ekibiyle sözleşme
imzalayarak yeşil-beyazlı takıma katıldı.

Yeni sezonda Süper Lig hedefi doğrultusunda güçlü bir
kadro kurma çalışmalarını sürdüren Manisa BBSK, tecrübeli file
bekçisiyle savunma hattını güçlendirdi. Transfer sonrası açıkla-
mada bulunan Gülbahar İkiahırlı, Manisa BBSK ailesine katıl-
maktan duyduğu memnuniyeti dile getirerek, “Yeni sezonda
Süper Lig’e çıkmak en büyük hedefimiz. Bu hedef doğrultu-
sunda kurulan iddialı kadronun bir parçası olmak benim için
gurur verici. Bana güvenen herkese teşekkür ediyorum” ifade-
lerini kullandı.

DuRuKAN: “GüCüMüzE Güç KATACAK BİR TRANSfER”
Manisa BBSK Asbaşkanı Eray Durukan da transferle ilgili

yaptığı açıklamada, “Hedefimiz hentbolda Manisa’yı Süper
Lig’de temsil etmek. Bu doğrultuda teknik ekibimizle birlikte
titiz bir şekilde kadro çalışmalarımıza devam ediyoruz. Gülba-
har İkiahırlı, hem tecrübesi hem de kalitesiyle takımımıza
önemli katkılar sağlayacak. Gücümüze güç katacağına inanıyo-
ruz” dedi.

Milli kaleci Manisa BBSK’da
YunuseMre Belediyes-

por tarafından düzenlenen Yaz
Spor Okulu’nun açılışı yapıldı.
14 farklı branşta hizmet vere-
cek olan yaz spor okulu kap-
samında, yaz boyunca
yaklaşık 2 bin çocuk ve genç
sporla buluşturulacak.

Manisa'da Yunusemre Be-
lediyespor tarafından çocuk
ve gençlerin yaz tatilini verimli
geçirmeleri amacıyla açılan
yaz spor okulu kursları yoğun
ilgiyle devam ediyor. 14
branşta Yunusemre Belediyesi
iş birliğiyle organize edilen
kursların açılışı yapıldı. Mura-
diye Sosyal Tesisleri'nde orga-
nize edilen açılış programında
yüzme ve judo kurslarını ziya-
ret eden Yunusemre Belediye

Başkanı Semih Balaban, yaz
boyunca 2 binin üzerinde
çocuk ve gence hizmet vere-
ceklerini söyledi. 

YAKLAŞIK 2 BİN ÖĞRENCİ 
SPOR YAPACAK 

Başkan Balaban yaptığı
açıklamada, "İlk etapta binin
üzerinde çocuk ve gencimizle
yaz spor okullarını başlattık.
Yüzme kursuna gelen 500 ço-
cuğumuz var. Bu yaz 2 binin
üzerinde öğrencimize hizmet
vereceğiz. Yunusemre Beledi-
yesi her zaman sporun ve
sporcunun yanında olacaktır.
Amatör spora destek verece-
ğiz. Ne kadar çok çocuğu
sporla buluşturursak kendi-
mizi o kadar başarılı addede-
ceğiz. Çocuklarımız sadece

sporda değil her alanda bizim
baştacımız. Başta emeği
geçen Belediye Başkan Yar-

dımcımız Hakan Gürtunca'ya,
Kulüp Başkanımız Bülent Ka-
nik'e, antrenörlerimize ve veli-
lerimize teşekkür ediyorum"
dedi. 

KAYITLAR DEVAM EDİYOR 
Yüzme, futbol, voleybol,

judo, basketbol, badminton,
hentbol, tenis, okçuluk, cim-
nastik, halk oyunları, güreş, at-
letizm ve taekwondo dallarında
açılan kursların kayıtları, Yunu-
semre Belediyesi Ana Hizmet
Binası'nda yapılıyor. Vatandaş-
ların ayrıca www.manisayunu-
semrebldspor.com adresinden
online kayıt yapabileceği, 444
62 09 No'lu telefon hattından
da detaylı bilgi alabileceği kay-
dedildi. spor servisi

Yunusemre’de spor okuluna yoğun ilgi

Manisa’da çocuklar ve
gençler için yaz spor heye-
canı başladı. Gençlik ve Spor
Bakanlığı tarafından her yıl
yaz döneminde hayata geçiri-
len GSB Spor Okulları ve
GSB Engelsiz Spor Okulları,
2024-2025 eğitim öğretim yılı-
nın sona ermesinin ardından
Manisa’da da kapılarını açtı.

Manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü tarafından Atatürk
Spor Salonu’nda düzenlenen
açılış törenine şube müdür-
leri, ilçe müdürleri, antrenör-
ler, sporcular ve çok sayıda
veli katıldı. Saygı duruşu ve
İstiklal Marşı ile başlayan

program, halk oyunları göste-
risi, jimnastik ve eskrim
branşlarındaki gösterilerle
renklendi. Sporcular ve veliler
hep birlikte rekreasyon etkin-
liğinde buluşarak açılışa renk
kattı. Açılış programı kapsa-
mında mini voleybol maçları
da yapıldı; küçük sporcuların
kıyasıya mücadelesi izleyici-
lerden büyük alkış aldı.

"Yaza Hareketli Giriyoruz"
sloganıyla başlatılan proje
kapsamında, Manisa’nın 17 il-
çesinde yer alan Gençlik ve
Spor İl Müdürlüğü’ne bağlı
spor tesislerinde, 4-18 yaş
arası çocuk ve gençlere

uzman antrenörler eşliğinde
30 farklı branşta ücretsiz
sportif eğitimler verilecek.

Özel gereksinimli bireyler
için açılan GSB Engelsiz Spor
Okulları ise onların sporla bu-
luşmasını sağlayarak fiziksel
ve sosyal gelişimlerine kat-
kıda bulunmayı hedefliyor.

Manisa Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü, yaz boyunca
devam edecek bu faaliyetlerle
sağlıklı nesillerin yetişmesine
katkı sağlamayı ve çocukların
yaz tatilini verimli, eğlenceli
ve hareketli bir şekilde geçir-
mesini amaçlıyor.  

spor servisi

Engelsiz spor okulları açıldıEngelsiz spor okulları açıldı
Cansu MERİÇCansu MERİÇ

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


